
29.	10.	2020	 	13:53:16

Pojďte 	s 	námi	vylepšovat	Prahu	5Pojďte 	s 	námi	vylepšovat	Prahu	5



Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5

22

Čeština

Základní	údaje

Název	výzkumu Pojďte	s	námi	vylepšovat	Prahu	5

Autor Lucie	Krejčová

Jazyk	dotazníku

Veřejná	adresa	dotazníku https://www.survio.com/survey/d/praha5

První	odpověď 30.	09.	2020

Poslední	odpověď 25.	10.	2020

Doba	trvání 26	dnů



Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5

33

Statistika	respondentů

3834 2288 0 1544 59,7	%59,7	%
Počet
návštěv

Počet
dokončených

Počet
nedokončených

Pouze
zobrazení

Ce lková	úspě šnos tCe lková	úspě šnos t
vyplnění	dotazníkuvyplnění	dotazníku

Historie	návštěv	(30.	09.	2020	–	25.	10.	2020)

22.09. 24.09. 26.09. 28.09. 30.09. 02.10. 04.10. 06.10. 08.10. 10.10. 12.10. 14.10. 16.10. 18.10. 20.10. 22.10. 24.10. 26.10.0

200

400

600

Počet	návštěv	(3834) Počet	dokončených	(2288)

Celkem	návštěv Zdroje	návštěv Čas	vyplňování	dotazníku

40,3	%

59,7	%

100	%

12,4	%

36,7	%
30,3	%

16,7	%
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Pouze	zobrazeno	(40,3	%)
Nedokončeno	(0	%)
Dokončeno	(59,7	%)

Přímý	odkaz	(100	%) <1	min.	(0,4	%)
1-2	min.	(12,4	%)
2-5	min.	(36,7	%)
5-10	min.	(30,3	%)
10-30	min.	(16,7	%)
30-60	min.	(1,8	%)
>60	min.	(1,7	%)
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Filtry	podle

Responzí
Otázka	č.	1.	„1.	Ve	které	lokalitě	městské	části	bydlíte?	“
Pouze	odpovědi:

Smíchov

Vyřazených	odpovědí 2
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Výsledky

1.	Ve	které	lokalitě	městské	části	bydlíte?
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	Barrandov 0 0	%

	Hlubočepy 0 0	%

	Jinonice 0 0	%

	Košíře 0 0	%

	Malá	Strana 0 0	%

	Motol 0 0	%

	Radlice 0 0	%

	Smíchov 685 100	%

0%

0%

0%

0%

0%

0%

0%

685	(100%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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2.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	se	současným	stavem	Prahy	5	v	následujících
oblastech?
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď 	r ozhodně 	ANO	rozhodně 	ANO 	sp íše 	ANO	sp íše 	ANO 	sp íše 	NE	sp íše 	NE 	r ozhodně 	NE	r ozhodně 	NE 	nev ím	nev ím

dostupnost	a	kvalita	mateřských	škol 95	(13,9	%) 256	(37,4	%) 70	(10,2	%) 27	(3,9	%) 237	(34,6	%)

dostupnost	a	kvalita	základních	škol 60	(8,8	%) 236	(34,5	%) 106	(15,5	%) 46	(6,7	%) 237	(34,6	%)

nabídka	sportovních	aktivit 73	(10,7	%) 327	(47,7	%) 153	(22,3	%) 46	(6,7	%) 86	(12,6	%)

nabídka	kulturních	a	společenských	aktivit 85	(12,4	%) 350	(51,1	%) 151	(22,0	%) 38	(5,5	%) 61	(8,9	%)

dostupnost	a	kvalita	sociálních	služeb 36	(5,3	%) 201	(29,3	%) 86	(12,6	%) 21	(3,1	%) 341	(49,8	%)

dostupnost	odpočinkových	a	volnočasových	ploch 90	(13,1	%) 293	(42,8	%) 200	(29,2	%) 79	(11,5	%) 23	(3,4	%)

úroveň	bezpečnosti 72	(10,5	%) 280	(40,9	%) 201	(29,3	%) 100	(14,6	%) 32	(4,7	%)

dostupnost	městské	hromadné	dopravy 351	(51,2	%) 276	(40,3	%) 33	(4,8	%) 13	(1,9	%) 12	(1,8	%)

dostatek	parkovacích	míst 45	(6,6	%) 138	(20,1	%) 200	(29,2	%) 242	(35,3	%) 60	(8,8	%)

stav	komunikací	(chodníky,	schodiště,	...) 20	(2,9	%) 147	(21,5	%) 145	(21,2	%) 139	(20,3	%) 16	(2,3	%)

237	(34,6%)

237	(34,6%)

86	(12,6%)

61	(8,9%)

341	(49,8%)

4,7%

60	(8,8%)

6,7%

6,7%

5,5%

79	(11,5%)

100	(14,6%)

242	(35,3%)

139	(20,3%)

70	(10,2%)

106	(15,5%)

153	(22,3%)

151	(22,0%)

86	(12,6%)

200	(29,2%)

201	(29,3%)

4,8%

200	(29,2%)

145	(21,2%)

256	(37,4%)

236	(34,5%)

327	(47,7%)

350	(51,1%)

201	(29,3%)

293	(42,8%)

280	(40,9%)

276	(40,3%)

138	(20,1%)

147	(21,5%)

95	(13,9%)

60	(8,8%)

73	(10,7%)

85	(12,4%)

5,3%

90	(13,1%)

72	(10,5%)

351	(51,2%)

6,6%

0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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3.	Uveďte,	zda	je	pro	vás	kvalita	vybavenosti	Prahy	5	vyhovující	v	následujících
oblastech:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď 	r ozhodně 	ANO	rozhodně 	ANO 	sp íše 	ANO	sp íše 	ANO 	sp íše 	NE	sp íše 	NE 	r ozhodně 	NE	r ozhodně 	NE 	nev ím	nev ím

mateřské	školky 93	(13,6	%) 227	(33,1	%) 70	(10,2	%) 20	(2,9	%) 275	(40,1	%)

základní	školy 56	(8,2	%) 213	(31,1	%) 108	(15,8	%) 33	(4,8	%) 275	(40,1	%)

sociální	služby 30	(4,4	%) 171	(25,0	%) 84	(12,3	%) 22	(3,2	%) 378	(55,2	%)

veřejné	prostranství 61	(8,9	%) 262	(38,2	%) 247	(36,1	%) 83	(12,1	%) 32	(4,7	%)

infrastruktura	pro	cyklisty 41	(6,0	%) 101	(14,7	%) 216	(31,5	%) 171	(25,0	%) 156	(22,8	%)

dětská	hřiště 83	(12,1	%) 291	(42,5	%) 124	(18,1	%) 52	(7,6	%) 135	(19,7	%)

sportoviště 46	(6,7	%) 273	(39,9	%) 209	(30,5	%) 64	(9,3	%) 93	(13,6	%)

275	(40,1%)

275	(40,1%)

378	(55,2%)

4,7%

156	(22,8%)

135	(19,7%)

93	(13,6%)

4,8%

83	(12,1%)

171	(25,0%)

7,6%

64	(9,3%)

70	(10,2%)

108	(15,8%)

84	(12,3%)

247	(36,1%)

216	(31,5%)

124	(18,1%)

209	(30,5%)

227	(33,1%)

213	(31,1%)

171	(25,0%)

262	(38,2%)

101	(14,7%)

291	(42,5%)

273	(39,9%)

93	(13,6%)

56	(8,2%)

4,4%

61	(8,9%)

6,0%

83	(12,1%)

6,7%
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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4.	Pokud	se	vás	týká	(či	týkal)	výběr	mateřské	školy	zřizované	MČ	Praha	5,	uveďte,
zda	jsou	pro	vás	při	rozhodování	důležitá	následující	kritéria:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	506x,	nezodpovězeno	179x

OdpověďOdpověď
	r ozhodně	r ozhodně

anoano
	sp íše	sp íše
anoano

	sp íše	sp íše
nene

	r ozhodně	r ozhodně
nene

	nev ím	nev ím

vzdálenost	od	Vašeho	bydliště 268	(53,0	%) 109	(21,5	%) 18	(3,6	%) 6	(1,2	%)
105

(20,8	%)

vzdálenost	od	místa	Vašeho	zaměstnání 79	(15,6	%) 103	(20,4	%) 148	(29,2	%) 49	(9,7	%)
112

(22,1	%)

kvalita	a	zaměření	školního	vzdělávacího	programu 224	(44,3	%) 135	(26,7	%) 21	(4,2	%) 7	(1,4	%)
107

(21,1	%)

dobré	reference	o	úrovni	školky	(atmosféra,	pedagogický
sbor	…)

292	(57,7	%) 90	(17,8	%) 9	(1,8	%) 4	(0,8	%) 97	(19,2	%)

věkové	složení	dětí	ve	třídách 95	(18,8	%) 123	(24,3	%) 134	(26,5	%) 24	(4,7	%)
114

(22,5	%)

vybavenost	a	zázemí	školky 199	(39,3	%) 161	(31,8	%) 25	(4,9	%) 6	(1,2	%) 98	(19,4	%)

105	(20,8%)

112	(22,1%)

107	(21,1%)

97	(19,2%)

114	(22,5%)

98	(19,4%)

49	(9,7%)

4,7%

148	(29,2%)

4,2%

134	(26,5%)

4,9%

109	(21,5%)

103	(20,4%)

135	(26,7%)

90	(17,8%)

123	(24,3%)

161	(31,8%)

268	(53,0%)

79	(15,6%)

224	(44,3%)

292	(57,7%)

95	(18,8%)

199	(39,3%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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5a.	Navštěvují	vaše	děti	základní	školu	v	Praze	5?
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	ANO,	veřejnou	ZŠ 153 22,3	%

	ANO,	soukromou	ZŠ 10 1,5	%

	NE	(moje	děti	navštěvují	školu	mimo	území	MČ	Praha	5) 76 11,1	%

	Otázka	se	mě	netýká	(nemám	děti	ve	školním	věku) 446 65,1	%

153	(22,3%)

10	(1,5%)

76	(11,1%)

446	(65,1%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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5b.	Pokud	vaše	děti	nenavštěvují	základní	školu	zřízenou	MČ	Praha	5,	prosíme,
uveďte	důvody,	které	vás	vedly	k	výběru	soukromé	školy	nebo	školy	mimo	MČ
Praha	5:
Výběr	z	možností,	více	možných,	zodpovězeno	85x,	nezodpovězeno	600x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	zaměření	školy 26 30,6	%

	prestiž	školy 28 32,9	%

	rodinné	důvody 11 12,9	%

	dopravní	výhodnost 8 9,4	%

	životní	prostředí 5 5,9	%

	nabídka	volnočasových	aktivit 5 5,9	%

	jiné,	prosím,	uveďte 34 40	%

26	(30,6%)

28	(32,9%)

11	(12,9%)

8	(9,4%)

5	(5,9%)

5	(5,9%)

34	(40%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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špatné	reference,	špatná	zkušenost	z	mateřské	školy	s	personálem.	Původně	kvalitní	mladé	učitelky	nahradily	"hlídačky"	co	pouští	dětem	filmy
dítě	jsme	ze	školy	na	Praze	5	odhlásili	jinam.	důvody:	neochota	učitelů	k	individuálnímui	studijnímu	plánu,	příšerné	jednání	s	pedagogy
zš	na	p5	nebyla	vůbec	schopna	práce	s	dítětem	s	poruchami	učení	(dys-)
Děti	navštěvují	víceletá	gymnázia
pracuji	P5,	bydlím	P10,	škola	P10
špatná	úroveň	ZŠ	na	Praze	5	konkrétně	Podbělohorská	a	vedení	a	částečně	neprogresivní	učitelský	sbor
Mam	dite	predskolniho	veku,	skolu	teprve	vybirame.	Vzhledem	ke	vzdalenosti	a	nepriznivym	ohlasum	skol	v	nasi	spadovosti,	zvazujeme	skolu
na	Praze	2.
Odesli	jsme	ze	ZS	Tyrsova	pro	velkou	onespokojenost.	Dalsi	skoly	na	P5	byly	plne	a	odmitali	pr
Nevím
Kvalita	školy	+	systém	výuky	odpovídající	výuce	v	80.	letech	minulého	století
menší	třídy,	schopnost	přizpůsobit	výuku	dítěti	individuálně
Nedostatek	místa	na	Praze	5	u	silných	ročníků	(2008	narozené)
(10x)	neuvedeno
Ivs
LFP	-	jazyky
neuedeno
Na	Praze	5	jsme	se	nedostali	do	své	spádové	základní	školy!!!
Dcera	5	let	nenavštuje	školku,	dcera	2	roky	-	doma
ZŠ	Praha	5,	pouze	do	5.	tř.	Nutný	přestup!	Ačkoliv	jsme	řádně	zaslali	žádost	o	přijetí	do	6.	ročníku	ZŠ	Weberova,	která	je	spádová!	Dodnes
nemáme	odp.
kvalita	školy,	má	špatné	reference	zš
děti	chodí	na	ZŠ	Londýnská,	velmi	dobrá	škola,	přátelská	atmosféra,	slovní	hodnocení	apod.
reference	školy	Komenského,	kam	spadáme	nejsou	vůbec	dobré,	navštěvujeme	ZŠ	na	Praze	2
nehledali	jsme	žádnou	elitní	školu,	ale	reputace	ZŠ	Kořenského	je	prostě	velmi	špatná
Dcera	chodí	do	MŠ,	budeme	se	snažit	ji	dostat	do	školy	mimo	MČ	P5
vybavenost	a	okolí	školy
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6.	Uveďte,	zda	pro	vás	jsou/byla,	při	rozhodování	o	výběru	základní	školy,	důležitá
následující	kritéria:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	239x,	nezodpovězeno	446x

OdpověďOdpověď
	r ozhodně	r ozhodně
ANOANO

	sp íše	sp íše
ANOANO

	sp íše	sp íše
NENE

	rozhodně	r ozhodně
NENE nevímnevím

vzdálenost	od	Vašeho	bydliště 121	(50,6	%) 80	(33,5	%) 18	(7,5	%) 3	(1,3	%) 17	(7,1	%)

vzdálenost	od	místa	Vašeho	zaměstnání 38	(15,9	%) 46	(19,2	%) 91	(38,1	%) 42	(17,6	%) 22	(9,2	%)

kvalita	a	zaměření	školního	vzdělávacího	programu 144	(60,3	%) 66	(27,6	%) 10	(4,2	%) 1	(0,4	%) 18	(7,5	%)

dobré	reference	o	úrovni	školy	(atmosféra,	pedagogický
sbor	…)

160	(66,9	%) 56	(23,4	%) 4	(1,7	%) 1	(0,4	%) 18	(7,5	%)

vybavenost	a	zázemí	školy 105	(43,9	%) 95	(39,7	%) 16	(6,7	%) 4	(1,7	%) 19	(7,9	%)

7,1%

22	(9,2%)

7,5%

7,5%

7,9%

42	(17,6%)

7,5%

91	(38,1%)

4,2%

6,7%

80	(33,5%)

46	(19,2%)

66	(27,6%)

56	(23,4%)

95	(39,7%)

121	(50,6%)

38	(15,9%)

144	(60,3%)

160	(66,9%)

105	(43,9%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%
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7.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	s	úrovní	životního	prostředí	Prahy	5	z	pohledu
následujících	kritérií:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď
	r ozhodně	r ozhodně
ANOANO

	sp íše	sp íše
ANOANO

	sp íše	sp íše
NENE

	rozhodně	r ozhodně
NENE

	nev ím	nev ím

kvalita	ovzduší 33	(4,8	%) 220	(32,1	%) 275	(40,1	%) 140	(20,4	%) 17	(2,5	%)

intenzita	hluku 26	(3,8	%) 170	(24,8	%) 271	(39,6	%) 209	(30,5	%) 9	(1,3	%)

údržba	zeleně 47	(6,9	%) 320	(46,7	%) 199	(29,1	%) 106	(15,5	%) 13	(1,9	%)

čistota	veřejného	prostranství	(ulice,	parky,	fasády
apod.)

25	(3,6	%) 210	(30,7	%) 259	(37,8	%) 180	(26,3	%) 11	(1,6	%)

úklid	veřejného	prostoru 31	(4,5	%) 250	(36,5	%) 235	(34,3	%) 153	(22,3	%) 16	(2,3	%)

dostupnost	nádob	na	tříděný	odpad 100	(14,6	%) 313	(45,7	%) 161	(23,5	%) 95	(13,9	%) 16	(2,3	%)

140	(20,4%)

209	(30,5%)

106	(15,5%)

180	(26,3%)

153	(22,3%)

95	(13,9%)

275	(40,1%)

271	(39,6%)

199	(29,1%)

259	(37,8%)

235	(34,3%)

161	(23,5%)

220	(32,1%)

170	(24,8%)

320	(46,7%)

210	(30,7%)

250	(36,5%)

313	(45,7%)

4,8%

6,9%

4,5%

100	(14,6%)
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8.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	s	fungováním	radnice	z	pohledu	následujících
kritérií:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď 	r ozhodně 	ANO	rozhodně 	ANO 	sp íše 	ANO	sp íše 	ANO 	sp íše 	NE	sp íše 	NE 	r ozhodně 	NE	r ozhodně 	NE 	nev ím	nev ím

rozsah	úředních	hodin 93	(13,6	%) 334	(48,8	%) 74	(10,8	%) 14	(2,0	%) 170	(24,8	%)

informovanost	o	chodu	úřadu 57	(8,3	%) 274	(40	%) 134	(19,6	%) 45	(6,6	%) 175	(25,5	%)

profesionalita	a	vstřícnost	úředníků 81	(11,8	%) 293	(42,8	%) 95	(13,9	%) 36	(5,3	%) 180	(26,3	%)

informační	a	navigační	systém	v	budovách	radnice 65	(9,5	%) 325	(47,4	%) 62	(9,1	%) 12	(1,8	%) 221	(32,3	%)

kvalita	webových	stránek 51	(7,4	%) 271	(39,6	%) 142	(20,7	%) 45	(6,6	%) 176	(25,7	%)

kvalita	časopisu	Pětka 87	(12,7	%) 336	(49,1	%) 101	(14,7	%) 38	(5,5	%) 123	(18,0	%)

kvalita	sociálních	sítí 37	(5,4	%) 183	(26,7	%) 104	(15,2	%) 33	(4,8	%) 328	(47,9	%)

170	(24,8%)

175	(25,5%)

180	(26,3%)

221	(32,3%)

176	(25,7%)

123	(18,0%)

328	(47,9%)

6,6%

5,3%

6,6%

5,5%

4,8%

74	(10,8%)

134	(19,6%)

95	(13,9%)

62	(9,1%)

142	(20,7%)

101	(14,7%)

104	(15,2%)

334	(48,8%)

274	(40%)

293	(42,8%)

325	(47,4%)

271	(39,6%)

336	(49,1%)

183	(26,7%)

93	(13,6%)

57	(8,3%)

81	(11,8%)

65	(9,5%)

7,4%

87	(12,7%)

5,4%
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9.	Uveďte,	zda	při	získávání	aktuálních	informací	z	radnice	využíváte	následující
komunikační	kanály:
Matice	výběru	z	možností,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

OdpověďOdpověď 	r ozhodně 	ANO	rozhodně 	ANO 	sp íše 	ANO	sp íše 	ANO 	sp íše 	NE	sp íše 	NE 	r ozhodně 	NE	r ozhodně 	NE 	nev ím	nev ím

časopis	Pětka 192	(28,0	%) 256	(37,4	%) 130	(19,0	%) 68	(9,9	%) 39	(5,7	%)

webové	stránky	(www.praha5.cz) 186	(27,2	%) 262	(38,2	%) 136	(19,9	%) 53	(7,7	%) 48	(7,0	%)

Facebook	Prahy	5 71	(10,4	%) 125	(18,2	%) 181	(26,4	%) 241	(35,2	%) 67	(9,8	%)

YouTube	Prahy	5 11	(1,6	%) 15	(2,2	%) 183	(26,7	%) 394	(57,5	%) 82	(12,0	%)

aplikace	"Praha	5	v	mobilu" 21	(3,1	%) 36	(5,3	%) 145	(21,2	%) 396	(57,8	%) 87	(12,7	%)

Instagram	Prahy	5 13	(1,9	%) 27	(3,9	%) 138	(20,1	%) 418	(61,0	%) 89	(13,0	%)

Twitter	Prahy	5 9	(1,3	%) 16	(2,3	%) 143	(20,9	%) 430	(62,8	%) 87	(12,7	%)

radniční	výlepové	plochy	(vývěskové	tabule) 27	(3,9	%) 105	(15,3	%) 231	(33,7	%) 252	(36,8	%) 70	(10,2	%)

5,7%

7,0%

67	(9,8%)

82	(12,0%)

87	(12,7%)

89	(13,0%)

87	(12,7%)

70	(10,2%)

68	(9,9%)

7,7%

241	(35,2%)

394	(57,5%)

396	(57,8%)

418	(61,0%)

430	(62,8%)

252	(36,8%)

130	(19,0%)

136	(19,9%)

181	(26,4%)

183	(26,7%)

145	(21,2%)

138	(20,1%)

143	(20,9%)

231	(33,7%)

256	(37,4%)

262	(38,2%)

125	(18,2%)

5,3%

105	(15,3%)

192	(28,0%)

186	(27,2%)

71	(10,4%)
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10.	Jak	jste	spokojen/a	s	městskou	částí	Praha	5	jako	s	místem	pro	život?
Hvězdičkové	hodnocení,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

Počet	hvězdiček	6,9/10

OdpověďOdpověď Responz íRe sponz í PodílPodíl

	10/10 	 47 6,9	%

	9/10 	 104 15,2	%

	8/10 	 167 24,4	%

	7/10 	 145 21,2	%

	6/10 	 68 9,9	%

	5/10 	 64 9,3	%

	4/10 	 36 5,3	%

	3/10 	 27 3,9	%

	2/10 	 15 2,2	%

	1/10 	 12 1,8	%

47	(6,9%)

104	(15,2%)

167	(24,4%)

145	(21,2%)

68	(9,9%)

64	(9,3%)

36	(5,3%)

27	(3,9%)

15	(2,2%)

12	(1,8%)
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11.	Označte,	jak	proměny	Prahy	5	v	posledních	deseti	letech	ovlivnily	kvalitu
vašeho	života.
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	určitě	vzrostla 87 12,7	%

	spíše	vzrostla 277 40,4	%

	se	nezměnila 200 29,2	%

	spíše	poklesla 92 13,4	%

	určitě	poklesla 29 4,2	%

87	(12,7%)

277	(40,4%)

200	(29,2%)

92	(13,4%)

29	(4,2%)
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12.	Označte,	které	oblasti	považujete	pro	rozvoj	Prahy	5	za	nejdůležitější.	Vyberte
maximálně	tři	oblasti.
Výběr	z	možností,	více	možných,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	bydlení 278 40,6	%

	školství	(mateřské	školy	a	základní	školy) 215 31,4	%

	prostor	pro	volnočasové	aktivity	(parky,	hřiště...) 323 47,2	%

	kultura 132 19,3	%

	sport 96 14,0	%

	cestovní	ruch 12 1,8	%

	životní	prostředí 433 63,2	%

	sociální	služby 85 12,4	%

	bezpečnost 370 54,0	%

	dopravní	infrastruktura	(parkování	a	infrastruktura	pro	cyklistiku) 319 46,6	%

	nákupní	služby	(obchodní	centra,	prodejny...) 70 10,2	%

278	(40,6%)

215	(31,4%)

323	(47,2%)

132	(19,3%)

96	(14,0%)

12	(1,8%)

433	(63,2%)

85	(12,4%)

370	(54,0%)

319	(46,6%)

70	(10,2%)
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13.	Můj	vztah	k	Praze	5	je:
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	mám	zde	trvalé	bydliště	(rezident) 541 79,0	%

	dlouhodobě	zde	žiji 144 21,0	%

541	(79,0%)

144	(21,0%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%

14.	V	Praze	5	žiji:
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	méně	jak	5	let 95 13,9	%

	více	jak	5	let 119 17,4	%

	více	jak	10	let 157 22,9	%

	více	jak	20	let 314 45,8	%

95	(13,9%)

119	(17,4%)

157	(22,9%)

314	(45,8%)
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15.	Uveďte,	zda	pro	svoje	bydlení	v	Praze	5	využíváte	developerské	projekty
realizované	po	roce	2010:
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	Ano 62 9,1	%

	Ne 623 90,9	%

62	(9,1%)

623	(90,9%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%

16.	Jaké	je	vaše	nejvyšší	dosažené	vzdělání?
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	bez	vzdělání 3 0,4	%

	základní 10 1,5	%

	střední	odborné	bez	maturity 34 5,0	%

	střední	s	maturitou 198 28,9	%

	vyšší	odborné 32 4,7	%

	vysokoškolské 389 56,8	%

	nepřeji	si	uvádět 19 2,8	%

3	(0,4%)

10	(1,5%)

34	(5,0%)

198	(28,9%)

32	(4,7%)

389	(56,8%)

19	(2,8%)
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17.	Jaký	je	váš	věk?
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	méně	než	18	let 12 1,8	%

	19	až	29	let 79 11,5	%

	30	až	39	let 205 29,9	%

	40	až	59	let 277 40,4	%

	60	a	více 88 12,8	%

	nepřeji	si	uvádět 24 3,5	%

12	(1,8%)

79	(11,5%)

205	(29,9%)

277	(40,4%)

88	(12,8%)

24	(3,5%)
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18.	Jsem:
Výběr	z	možností	,	zodpovězeno	685x,	nezodpovězeno	0x

Možnost i	odpovědíMožnost i	odpovědí Re sponz íRe sponz í PodílPodíl

	muž 261 38,1	%

	žena 383 55,9	%

	nepřeji	si	uvádět 41 6,0	%

261	(38,1%)

383	(55,9%)

41	(6,0%)
0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40% 45% 50% 55% 60% 65% 70% 75% 80% 85% 90% 95% 100%

Prostor	pro	další	komentáře:
Textová	odpověď,	zodpovězeno	255x,	nezodpovězeno	430x
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Co	by	se	především	mělo	začít	systematicky	řešit	je	dostupnost	bydlení	nejen	pro	vybrané	profese	a	seniory,	ale	i	pro	mladé	rodiny	a	pracující.	
Praha	5	by	měla	vzít	do	rukou	všechny	své	pravomoci	týkající	se	bytové	politiky	a	vyjít	vstříc	všem	a	pomoci	tak	zlehčit	současnou	neútěšnou	
situaci	na	předraženém	trhu	s	nemovitostmi	a	rozhodně	se	nezbavovat	svých	nemovitostí.

Naprosto	klíčová	oblast,	kterou	by	se	MČ	Praha	5	měla	zabývat	je	problematika	bydlení,	ať	už	rovině	dostupnosti	sociálního	bydlení,	služebních	
bytů	pro	učitele,	strážníky	MP,	sociální	pracovníky,	tak	také	v	rovině	obecních	bytů	i	v	rovině	výstavby	cenově	dostupných	komerčně	budovaných	
bytů.

chtěl	bych	město	více	pro	lidi	a	méně	pro	auta;	místní	ulice	zklidnit!

Podporuji	výstavbu	Smíchov	City	s	ohledem	napr	na	Radlickou	kulturní	sportovnu.	Dále	diky	za	rekonstrukci	parku	Santoska,	ale	jsme	zklamaný,	
ze	se	zde	neobjevilo	ani	jedno	pitko	nebo	vodní	prvek.	Velká	skoda.	Zároveň	nechápu	rekonstrukci	Vltavske	ulice	bez	jediného	stromu.	Strašný.	
A	závěrem	-	líbí	se	mi,	jak	informuje	starosta	ohledně	dění	na	Instagramu.

V	okolí	bych	ocenil:	1.	výrazně	nižší	počet	parkovacích	stání	2.	snížení	objemu	automobilové	dopravy	zúžením	jízdních	pruhů	3.	rozšíření	
chodníku	a	víc	uličních	stromořadí	(místo	parkovacích	stání)	4.	víc	developerských	projektů	a	výstavby,	hlavně	výstavbou	v	prolukách	a	dalších	
vhodných	místech	5.	lepší	využití	smíchovské	náplavky	6.	plošná	30km/h	na	celém	území	Smíchova	7.	přechod	pro	chodce	na	každé	křižovatce	
8.	oddělená	cykloinfrastruktura	v	každé	ulici	9.	zástavbu	nadměrných	ploch	izolační	a	nehodnotné	zeleně	10.	pěší	zóna	+	tramvaj	v	ulici	Lidická	
11.	zobousměrnění	Zborovské/Svornosti	12.	přestavbu	předpolí	Jiráskova	mostu	a	Diezenhoferových	sadů	na	příjemné	městské	prostředí,	bez	
dálniční	infrastruktury,	tabulí	a	množství	aut.	14.	asi	už	chápete	kam	vším	mířím,	chci	na	Praze	5	co	nejméně	aut,	co	nejdražší	parkování	a	
následně	skvělé	podmínky	pro	vše	ostatní.

Kvalita	povrchu	silnic	je	absolutně	tristní	(anděl,	plzeňská,	hrebenka	a	okolí)

Prostor	pro	zlepšení	vnímám	především	v	bezpečnosti	na	ulicích	a	ochraně	majetku.	Naopak	se	mi	líbí	se	mi,	když	se	opraví	vždy	neco	nového,	a	
úprava	zeleně.	Myslím,	že	potenciál	má	ulice	Lidická.	Jednak	se	tam	opravilo	mnoho	domů,	druhak	napojení	na	řeku	přímo	vybízí	tuto	ulici	dát	
do	reprezentativnějšího	kabátku.

Lidická	ulice	je	vředem	Smíchova.	Tak	odpudivá	ulice	do	centra	nepatří.

Pokud	by	se	zrealizovala	promena	motolskeho	udoli	dle	studie,	kvalita	zivota	v	jeho	okoli	by	se	zlepsila	mnohonasobne

Nejhorši	jsou	narkomani	a	bezdomovci,	mane	jich	plbe	zuby.	Co	velice	ocenuji	je	autobus	na	Černý	vrch,	moc	nám	ulehčil	život.

Bezpečnost	v	okolí	Alberta,	Na	Knížecí,		Tesca.	Spousty	feťáků	a	bezdomovců.		Věčné	problémy	v	okolí	baru	Fantomas.	Minimální	možnost		
parkování	pouze	pro	rezidenty..

Bylo	by	skvělé,	kdyby	od	Anděla	zmizeli	feťáci,	ožralové	a	podobné	existence,	které	se	stahují	v	okolí	výstupu	z	metra	u	Anděla.	Kikeat	je	to	jen	
pro	otrlé	kolem	nich

Rozhodně	by	se	měl	zlepšit	stav	chodníků	a	silnic,	byť	na	tom	MČ	Praha	5	pracuje	lépe	než	v	předchozích	letech.	Uvědomuji	si,	že	je	to	v	
kompetenci	TSK,	ale	po	těch	chodnících	a	silnicích	jezdí	právě	občané	Prahy	5,	takže	by	městská	část	měla	s	TSK,	případně	s	magistrátem	
hlavního	města	Prahy	více	spolupracovat	v	tomto	ohledu.

Trápí	mě	katastrofální	sociální	situace	okolo	ulice	Radlická	a	okolo	Smíchovského	nádraží.	Je	třeba	začít	s	koordinovanou	sociální	prací.

Dobry	den,	prosim	o	zprehledneni	webu	a	radnea	spravne	zverejnovani	pozvanek	a	programu	vyboru	a	komisi.	Taktez	zadam,	aby	body	
programu	nebyly	pred	verejnosti	utajovany.	Bela	Vidmarovay

Nestavět	obecní	domy	namísto	zeleně	mezi	ulicemi	Nad	Koulkou	a	Pod	Kesnerkou!

Dopravní	situace	v	Praze	5	je	tragická,	jedna	z	nejhorších	v	celé	Praze.	Neustále	jsou	rozkopané	silnice,	Holečkova	ulice	a	Radlická	je	katastrofa	
nejvyšší	urovně.	Pokud	jedeme	na	víkend	mino	Prahu,	vyjíždíme	ze	Smíchova	půl,	někdy	i	celou	hodinu!	To	je	naprosto	otřesné	a	ukazuje	to	na	
totální	neschopnost	radnice.

Nestavět	nové	budovy,	nelikvidovat	přírodu	na	úkor	developerských	projektu

Problém	je	životní	prostření,	hlavně	polétaví	prach	a	jiné	znečištění	vzduchu.	Špína	v	ulicích,	hrůza	je	např.	Lidická,	celé	Košíře.	Jinde	nevím.	
Kdyby	tu	bylo	čisto,	je	to	skvělé	místo	k	bydlení,	ale	topíme	se	ve	špíně.	Radnice	léta	neřeší	zásadní	problémy	P5.	Smutné.

Držím	palce!

Jako	velký	problém	v	Praze	5	vnímám	bezpečnost	a	úroveň	čistoty	a	množství	zeleně.

V	dotazníku	vůbec	neŕešíte	dopravu	na	P5...	která	je	katastrofální...	Radlická	radiála?
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Dobrý	den	Vážení,	ulice	HOLEČKOVA	je	hanba	mesta	a	katastrofa.	Žijeme	tady	a	denne	zažíváme	kvuli	prestavbe	vodovodu	nekonečné	zápchy,	
nedychatelne	ovzduší,	nervozitu,	troubení	a	dokonce	fyzické	násilí	mezi	vodiči.	Nejsme	schopni	se	dostat	k	našim	domovum	a	policie	a	mesto	
nedela	absolutne	nic.	Realni	obyvatele	Smichova	a	rezidenti	tady	nedokážou	existovat.	Ze	Strahova	na	Namesti	Kinskych	to	trvá	nekdy	HODINU	
misto	8	minut.	Žádáme	Vás	o	uzavretí	pristupu	z	Plzenské	ulice	přes	Erbenovu	a	vyhrazení	Holečkové	ulice	z	obou	stran	JEN	PRO	REZIDENTY.	
Dekuji

Pochvala	za:	rekonstrukce	parku	Santoska,	plan	na	lavku	z	Mrazovky	k	SacreCoeur,	plan	revitalizace	Vidoule,	novy	bus	z	Malvazinek	na	Divci	
hrady.	Uvitali	bychom:	lepsi	cylko	infraktrukturu	(zejm.	bezpecnejsi	prujezd	Radlickou-napojeni	na	cyklostezku	u	Vltavy),	pokracujte	prosim	v	
uprave	parku,	napr.	houstiny	ve	svahu	z	Mlvazinek	k	Jinonicke	a	Plzensake	by	si	zaslouzily	upravu	a	poradne	chodniky.	Pridejte	prosim	osvetleni	
ke	zrekonstruovane	ceste	od	hrbitova	Malvazinky	k	metru	Radlicka,	neni	tam	jedina	lampa.	Instalace	pred	Albertem	Malvazinky	-	hruza,	to	je	asi	
vsem	jasne.	Lepsi	nechat	parkoviste	a	zasadit	stromy	pro	vytvoreni	stinu.	Mame	radost	z	planu	na	Smichov	City	a	tesime	se	na	revitalizaci	okoli	
na	Knizeci	a	novou	ctvrt.	V	puvodnim	planu	byla	lavka	ze	Santosky	do	nove	ctvrti	pres	Radlickou,	to	by	bylo	super	vratit.	Radi	a	casto	chodime	z	
Malvazinek	do	mesta	pesky	a	tato	ulice	bude	blokovat	pristup	do	nove	ctvrti,	kde	se	tesime	na	novy	bulvar,	obchody	a	restaurace.	Diky	:)

I	am	a	New	Zealender	who	moved	to	malvazinky	to	live	with	his	girlfriend.	I	love	how	you	reconstructed	the	Santoska	park.	It	would	be	nice	to	
have	a	few	more	bike	lanes.	Prague	5	is	a	wonderful	place	to	live,	the	best	in	Prague.	Please	keep	the	views,	they	are	a	real	asset.	Be	careful	
about	giving	permits	to	high	rise	buildings	to	protect	the	views.	Thank	you.

Přijďte	se	z	radnice	podívat,	jak	se	žije	na	Plzeňské	ulici	(konkrétně	na	Klamovce).	Hluk,	prach,	špína	a	exkrementy	na	chodnících...	jestliže	prší,	
nelze	ani	po	chodníku	přejít	pěšky.	Množství	projíždějících	aut	je	alarmující.	Absolutně	nevyhovující	prostředí	pro	děti,	seniory	(a	to	se	zde	
postavil	velkolepý	dům	pro	seniory).

mám	zde	děti	na	gymnáziu,	čtyřletém	a	osmiletém.	k	tomu	jste	neměli	otázku.	nicméně	základní	školství	se	mi	na	pětce	zdá	tristní,	proto	obě	
děti	chodily	na	ZŠ	na	Praze	6	a	raději	dojížděly,	byť	máme	ZŠ	Weberova	a	ZŠ	Nepomucká	v	podstatě	za	rohem.

Odpadové	hospodářství	je	naprosto	tragické.	Všude	neustále	přeplněné	kontejnery	a	odpadkové	koše,	které	se	jednou	za	čas	vysypou,	ovšem	
nepořádek	kolem	se	neuklidí.

Problém	zapsat	děti	do	ZŠ	(zrušená	ZŠ	Plzeňská,	přitom	nesmyslný	projekt	nové	budovy	u	ZŠ	Podbělohorská),	enormní	nárůst	provozu	-	ráno	
zacpané	ulice	Plzeňská,	v	Cibulkách,	Kotlářka,	zhoršení	parkování	kvůli	modrým	zónám,	sice	krásná,	ale	předražená	dětská	hřiště,	nebezpečné	
atrakce	na	hřišti	u	Okrouhlíku,	...

Prosím	snažte	se	o	rozšíření	parkových	ploch,	stávající	parky	v	oblasti	Smíchova	v	žádném	případě	neplní	rekreační	funkci	jako	parky	v	jiných	
městských	částech	či	jiných	částech	Prahy	5.	Dvě	zelené	plochy	ve	Smíchov	City	se	parky	snad	ani	nedají	nazvat.	Stejně	tak	nedovolte	zastavění	
území,	která	jsou	v	územním	plánu	určená	pro	rekreaci	(konkrétně	plán	na	zastavění	sportoviště	Šemíkovým	břehem).	Chválím	opravy	chodníků	
a	viditelný	úklid	v	ulicích,	také	vznikající	cyklopruhy.

Na	vedení	Prahy	5	mi	vadí,	že	se	ve	velkém	staví	nové	bytové	jednotky	i	čtvrti,	neřeší	se	však	ani	dopravní	problémy	současnosti,	novou	
výstavbou	doprava	jen	houstne.	I	v	otázce	zeleně	radnice	selhává,	opět	i	zeleň	je	často	zabetonovávána.	V	komunikaci	s	občany	radnice	selhává	
velice,	na	e-maily	radní	často	neodpovídají,	informace	se	k	občanům	dostávají	s	těží,	často	se	věci	řeší	a	schvalují	za	zády	občanů,	aby	s	nimi	
nebyl	problém.	Tedy	ve	zkratce	řečeno,	radnice	nedbá	na	nedostatek	veřejné	vybavení,	údržbu	zeleně,	infrastrukturu	a	selhává	v	komunikaci.

Jelikož	bydlíme	na	Arbesově	náměstí,	je	nereálné	přes	den	zaparkovat.	Modré	zony	tu	nemáme,	jen	fialové.	Auta	stojí	na	zákazech	a	ve	
vjezdech	do	dvorů.	Nejčastější	jsou	20ti	minutová	stání	pro	rychlý	nákup.	Jelikož,	sem	jezdí	převážně	mimo	Smíchovští	tak	se	podle	toho	i	
chovají	k	parkování	i	slušnému	vychování.	Pak	samotná	bezpečnost...	feťáci,	bezdomovci	a	alkoholici	na	každodenní	bázi...	Když	nemusíme	
autem,	radši	nejedeme,	protože	se	nedostaneme	do	dvora	kde	parkujeme,	protože	auto	blokuje	vjezd	a	mi	pak	blokujeme	provoz	než	dotyčný	
se	slovy	"se	neposer"	odjede	poté	co	nakoupil...	školku	jsme	volili	soukromou,	protože	nabídka	obecních	je	o	hodně	úrovní	níže,	než	kam	naše	
dcera	ted	dochází...	školky	se	ale	v	dotazníku	neřešili,	jen	školy...	nobá	dětská	hřiště	jsou	unifikovaná,	bez	fantazie	a	bez	stínu.	Dětský	ostrov	je	
šílený,	v	létě	tam	děti	nemohou	chodit	bosy,	protože	gumový	povrch	pálí...	Moje	rodina	tu	žije	už	skoro	100let	a	něco	se	lepší,	ale	na	úkor	jiných	
věcí...

Nezahušťovat	zástavbu	na	úkor	zeleně,	ba	naopak	zeleň	rozšiřovat.

Celý	život	zde	žiji	jak	já	říkám	ve	víru	velkoměsta	a	vychovavam	zde	i	moje	děti	jsem	smichovanda
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Prosim,	bylo	by	mozne	umistit	vice	kosu	do	ulic?	Jsem	“pejskar”	a	casto	se	sackem	v	ruce	vencim	pomerne	dlouho	nez	najdu	kos.	Vsimla	jsem	si,	
ze	nekterym	pejskarum	dochazi	trpelivost	drive.	Skvele	misto	by	bylo	na	zabradli	u	zeleznicniho	mostu.	Tam	mi	kos	opravdu	chybi.	Mockrat	
dekuji,	ze	nad	tim	budete	uvazovat.

zajeďte	se	podívat	napr.	na	Prahu	6,	co	se	týče	zeleně,	vyzdobené	a	upravené	ulice,	zelené	pásy,	čisté	parky.

méně	propagace	radnice	a	více	konkrétních	činů

Myslím,	že	jedna	z	nejdůležitějších	věcí	by	měla	být	dostavit	Radlickou	radiálu	a	vytvořit	parkovací	místa	pro	návštěvníky	Prahy,	abychom	my	
rezidenti	mohli	parkovat	u	svých	bydlišť.

Přeji	paní	starostce	pevné	zdraví	a	dlouhou	dobu	ve	funkci	při	tomto	pracovním	nasazení	:-)

zrušte	IPR	a	ROPID	a	jejich	nesmyslné	nápady

Dobra	komunikace	radnice	s	obcany.

Současná	politika	"zastavět	co	jde"	nejde	ruku	v	ruce	s	občanskou	vybaveností	a	infrastrukturou!

Prosim	vyreste	uz	silenou	sitaci	s	fetakama	v	okoli	U	zvonu!	O	strach	tudy	chodit!

Děkuji,	nemám	dalších	poznámek

Dlouhodobě	postrádám	denní	středisko	(kontaktní	místo,	základnu	pro	terénní	práci)	pro	osoby	bez	přístřeší	apod.	(Charita,	Naděje.....)	v	
blízkosti	Anděla	problém	se	sice	nevyřeší	ale	zmírnění	je	na	snadě.	V	dotazníku	je	zmíněno	mnoho	oblastí	kterých	se	to	týká:	úklid	veřejného	
prostranství,	bezpečnost,	kvalita	života	obyvatel	a	návštěvníků	MČP5.	Terénní	pracovníci	viditelní	v	terénu	mají	smysl	nejen	pro	cílovou	skupinu	
ale	i	pro	obyvatelé	kteří	se	na	ně	mohou	obrátit,	upozornit,	přispět,	pomoci	atd.	O	PR	pro	místní	politiky	není	snad	ani	potřeba	upozorňovat.

Jakožto	maminka	dvou	dětí	které	chodí	do	ZŠ	Podbělohorská,	mne	trápí	problematika	dostupnosti	druhého	stupně	(který	v	ZŠ	Podbělohorská	
není)	a	s	přibývajícími	rezidenty	budě	dostupnost	druhého	stupně	obtížnější.	Zárověň	mi	nesmírně	vadí	neprofesionální	jednání	paní	ředitelky	
školy	ZŠ	Podbělohorská,	která	tomuto	postavení	a	škole	nedělá	dobré	jméno	a	díky	níž	ze	školy	odešlo	už	nespočet	žáků..

Chtělo	by	to	více	levnějších	bytů-	dostupných	pro	naše	děti,	více	mateřských	i	základních	škol		s	možností	výběru

Prosím	o	respektování	přání	rezidentů	na	Malvazinkach	nezastavovat	volne	plochy	v	ulicích	Na	loužku	a	Na	pláni.	Ubývá	zeleně	na	úkor	
zastavování	posledních	volnych	ploch....

Anketa	je	dobrým	nápadem,	neboť	otázka	školství	na	P5,	dostupnost	pro	cyklisty,	údržba	chodníků,	úklid	veřejného	prostranství	jsou	témata	
které	mě	dlouhodobě	trápí	a	je	potřeba	o	problémech	vědět,	diskutovat	možnosti	a	zavádět	změny

Praha	5	bohužel	jen	těží	z	nových	staveb	a	neřeší	problematiku	Prahy	5.

Čisté	ulic,	především	Lidická,	kterou	jsem	několikrát	urgovala,	ale	odpovědi	se	nedočkáte.	Bezdomovci	a	"nepracující"	kolem	OC	Smíchov.	
Absolutní	dostatečná	vybavenost	Barrandova.	Vzniká	obří	nová	zástavba	bez	obchodů	atd

prosím,	dělejte	více	pro	pejskaře.	Poplatky	nejsou	nejnižší	a	neni	tu	ani	jedno	psí	hřiště	nebo	psí	louka

Větší	bezpečnost	v	okolí	Alberta	a	autobusového	nádraží	Na	Knížecí.	Bezdomovci,	feťáci	aj.skvadra.	Více	parkovacích	míst		pro	rezidenty	v	této	
oblasti.

Hlavně	levné	bydlení,	to	je	alfa	a	omega	všeho.	Více	stavte,	a	finančně	dostupné	byty!	Nájmy	na	Smíchově	jsou	neúnosné.

Radnice	je	nečitelná,	politici	naplní	sliby,	ve	věcech	výstavby	a	veřejného	prostoru	se	radnice	neohlíží	na	názor	občanů,	dobré	věci	jsou	
prosazovány	spíše	navzdory	radnici.

Kdybyste	mozna	vice	pracovali	a	mene	o	tom	mluvili,	uz	jste	jako	pirati	na	magistrate...

Už	jsem	avizoval	tak	rok	nazpět,	že	u	zastávky	Holečkova	jsou	neustále	přeplněné	kontejnery	na	tříděný	odpad.	Mě	i	ostatní	pak	odrazuje	něco	
třídit,	když	to	poté	nemám	kam	vyhazovat.	Případně	ty	odpadky	leží	vedle	kontejneru,	protože	si	je	už	domů	nosit	nebudu.	Prosím	o	vyřešení	
této	situace.	Psal	jsem	včetně	fotek	přeplněných	kontejnerů	na	facebook	Praha	5	-	Místo	pro	život	a	nikdo	neodpověděl	a	žádná	změna,	
bohužel.	Je	to	dlouhodobě	přetrvávající	problém.	Moc	děkuji	za	všechny	v	naší	bytovce.	David	Kruml

Prosím	o	dodržování	jízdních	pravidel	ciklisty	!	Jízda	v	protisměru	,na	chodníku	,	přechodu	atd.
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Praha	5,	je	výborné	místo	pro	život	s	vysokou	úrovní	kultury	a	možností	sportovních	aktivit.	Má	taky	spoustu	možností	pro	zlepšení	v	hodně	
oblastech	jako	jsou	dopravní	komunikace	(auto,	pruhy	pro	kolo).	Pár	nápadu	na	zlepšení:	-	autobusy	by	mohly	jezdit	na	CNG,	-	kamery	hlídající	
pruh	pro	autobusy	ulice	vrchlická,	-	opravení	cest,	-	zvýšení	počtu	optických	internetových	přípojek	asi	byhc	našel	mnoho	dalšího	co	by	se	dalo	
vylepšit....

Tento	dotazník	je	opravdu	hloupě	vymyšlen,	zřejmě	někým,	kdo	moc	reálného	života	neodžil.	V	Praze	5	je	problém	s	nízkou	hustotou	zalidnění,	
kterou	ještě	více	blokují	různí	ekoteroristé	(viz.	torzo,	které	se	realizuje	místo	původního	jižního	Smíchova).	Nebo	narůstající	hluk	vozidel	s	
úmyslně	zničeným	výfukem.	Dále	parkování	na	chodnících	(po	letech	lobování	se	aspoň	na	Svornosti	zahradilo	květináči,	které	navíc	zachytávaly	
imise,	ale	někdo	je	odstranil.	Neustále	nebezpečí	a	obtěžování	bezdomovci,	mentálně	postiženými	lidmi	atd.	u	Anděla	(pár	jich	na	potkání	
slibuje	smrt)	atd.

Poslední	dobou	jsem	velmi	nespokojen	s	množstvím	dopravy	v	ulicích	Vrchlického	a	Duškova.	Zároveň	v	okolí	Nového	Smíchova	se	posledních	
několik	let	cítím	čím	dál	méně	bezpečně.	Nemluvě	o	potkanech,	které	tam	člověk	může	vidět	každý	den	po	půlnoci,	jak	se	tam	hrabou	v	
odpadcích	z	přeplněných	odpadkových	košů.

Chtěli	bychom	zlepšit	dopravní	situaci	v	ulici	K	Závěrce,	objíždění	Radlické	je	v	odpoledních	hodinách	neúnosné

kvalite	bydleni	by	pomohlo,	kdyby	nebyla	cela	oblast	pamatkove	chranena.	Proc	nemohu	vymenit	netesnici	okna	za	moderni	jednoducha	
vzhledove	identicka?

praha	5	má	obrovský	růstový	potenciál,	je	třeba	nebát	se	změn,	stavět,	vytvářet	příjemnější	prostor	k	životu;	plánované	zástavby	okolo	
smíchovského	nádraží	jdou	dobrým	směrem	a	je	třeba	v	trendu	pokračovat	a	dostat	zde	smíchov	až	k	řece

Prosím,	více	ploch	pro	volnočasové	aktivity	-	děti	si	nemají	kde	zahrát	míčové	hry

Úroveň	mateřských	i	základních	škol	na	Praze	5	je	strašná

Znepokojuje	mne	rozsáhlá	developerská	aktivita	-	místo	využití	brownfieldů	(velmi	pozitivně	hodnotím	výstavbu	v	areálu	Waltrowky)	vznikají	
nové	předimenzované	bytové	domy	"na	zelené	louce",	např.	v	oblasti	Dívčích	Hradů.	Noví	obyvatelé	nemají	kde	parkovat,	bytový	dům	nahradil	
obchod	a	hospodu,	obojí	starousedlíkům	chybí).	Také	nové	budovy	banky	v	okolí	metra	Radlická	představují	pouze	zátěž	pro	místní	obyvatele	
(zaměstnanci	banky	parkují	v	okolí,	banka	nemá	dostatek	parkovacích	míst).	Úprava	okolí	stanice	byla	také	provedena	pouze	s	ohledem	na	
potřeby	banky.	Děkuji	za	prostor	pro	názor	a	přeji	hodně	štěstí.

Ocenil	bych	víc	venkovních	posiloven	nebo	menších	hřišť	na	kolektivní	sporty	(např.	basket)		-	rozhodně	nemusí	jít	o	hřiště	s	oficiálními	rozměry,	
stačilo	by	využít	nějaký	menší	plácek,	dát	tam	dva	koše	a	bylo	by.

Stavte	byty.	Zamezte	tranzitní	dopravě	-	na	mnoha	místech	dochází	k	překračování	hlukových	a	imisních	norem.	Sázejte	stromy	do	ulic.	
Požadujete	úsekové	měření	rychlosti	(Plzeňská,	Podbělohorská,	Strakonická,	Holečkova,	...).	Tichý	asfalt	na	intenzivně	využívaných	
komunikacích.	Úklid	ulic	-	Anděl	je	posledních	několit	let	ostuda.	Oprava	chodníků	-	koncepční	-	Pražská	mozaika.	Nová	obřadní	síň.	Lávka	pro	
pěší	mezi	Sacre	Coeur	a	Mrázovkou.	Stavba	Radlické	radiály	a	zklidnění	ulic	Plezeňská,	Vrchického	a	Radlická	-	jsou	to	obytně	komerční	ulice,	ne	
výpadovky.	Podpora	vzniku	lokálních	center	-	zatím	Anděl	vytahuje	veškerou	energii.	Například	vozovna	Klamovka,	atp.

Nemyslím,	že	tento	tento	způsob	tázaní	je	k	něčemu	dobrý

Více	zeleně,	méně	kanceláří,	více	cyklostezek,	méně	automobilového	provozu,	pokusit	se	odvést	tranzitní	automobilovou	dopravu	mimo	
město,	jinak	super,	Praha	5	je	krásná!

Nezahušťujte	Prahu	5	s	rezidnčním	bydlením	novými	stavbami	a	obyvateli,	zhoršuje	to	kvalitu	života	tradičních	obyvatel.	Nechte	Prahu	růst	do	
šířky.	Starejte	se	o	bezpečnost,	údržbu	veřejného	prostoru	a	jeho	estetiku.	Dejte	nám	bezpečné	parky.	Veřejná	sportoviště	jsou	ekonomický	
nesmysl	a	soukromá	jsou	dostupná	každému.	Podporujte	individuální	dopravu	na	skútrech	(ožnost	využívat	cyklopruhy,	tramvajové	pásy,	
ohleduplné	parkování	na	chodnících,	atd.	Pro	"hornatou"	Prahu	je	to	nejlepší	způsob	dopravy.	Děkuji	za	dobrou	práci	všem	poctivým	a	
efektivním	zaměstnancům	placených	z	obecních	a	státních	rozpočtů.
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Dobrý	den,	měla	bych	podnět,	který	jsem	nestihla	napsat	do	participativního	rozpočtu:	Na	Dětském	ostrově	vzniklo	konečně	po	předlouhých	
průtazích	zasloužené	a	pěkné	hřiště,	nicméně	je	bez	slušných	toalet,	které	by	si	tak	velké	a	hojně	navštěvované	hřiště	rozhodně	zasloužilo.	
Dokonce	jsou	tam	podle	mého	i	postavené,	stačí	je	zrekonstruovat	-	jen	je	z	nějakých	mě	neznámých	důvodů	využívá	vedlejší	luxusní	
restaurace	jako	sklad.	Toitoiky	tam	umístěné	jsou	pro	děti	naprosto	nedostačující	a	nevyhovující.	Žiji	na	Smíchově	zhruba	15	let,	žila	tu	moje	
babička,	založila	jsem	zde	rodinu,	porodila	dvě	děti,	mám	ho	ráda,	i	když	je	špinavý	a	hlučný,	má	svou	duši	a	je	strategicky	geniálně	položený.	
Myslím,	že	každý,	kdo	tu	bydlí,	by	si	přál	čistější	ulice,	víc	stromů	v	ulicích,	víc	kaváren	a	sezení	pro	lidi,	víc	laviček	a	míst	k	setkávání,	hodně	
kultury	a	méně	bezdomovců	(hlavně	na	Arbesově	nám.),	méně	aut	a	více	kol.Na	konci	Dětského	ostrova	je	krásný	prostor	pro	kavárnu	a	
petanque!	MgA.	Němcová

Zavedeni	modrych	zon	na	cele	petce,	na	mistech	kde	konci	zony	nelze	zaparkovat,	kontrola	dodrzovani	rychlosti	v	oblastech	kde	se	pohybuji	
deti,	policie	ignoruje	nekazen	ridicu	-	zakaz	vjezdu	pouze	pro	rezidenty,	jizda	po	tramvajovem	pasu	na	Radlicke	ulici

Praha	5	dlouhodobě	nevyužívá	svůj	potenciál.	Je	to	dílem	politické	reprezentace,	její	neschopnosti	a	vlastními	či	spriznenymi	zájmy.	Školská	
politika,	politika	ver.	prostranství	je	tristní.	Dbá	se	o	zájmy	developerů	(rozprodej	majetku)	a	zbrklych	investic.	Zájem	o	občany	je	jaksi	naooko.	
Smíchov	City	budiž	důkazem.

Největší	problém	shledávam	ve	velke	kulminaci	osob	bez	domova	a	osob	zavislych	na	drogach	na	prostranstvi	Andel

Nesouhlasím	s	nesmyslným	vytvářením	"modrých"	parkovacích	zón	v	oblasti	Hřebenek.	Jsou	zde	vytvořeny	na	úkor	oboustrané	průjezdnosti	ulic	
a	na	úkor	bezpečnosti	silničního	provozu.	Tento	počin	považuji	za	naprosto	hrozný..

Prahu	5	miluji.	Vyrůstala	jsem	na	Smíchově,	ale	nyní	bydlím	na	Plzeňské	ulici	v	Košířích	a	tam	je	to	horší.	Je	to	veliká	škoda	jelikož	je	to	krásná	a	
zajímavá	čtvrť.	Co	mě	znepokojuje	nejvíce	je	neřízená	doprava	na	Plzeňské	ulici.	Řidiči	jezdí	vysokou	rychlostí	a	jsou	nebezpeční.	Na	křižovatce	
Plzeňská	a	Erbenova	se	stávají	často	dopravní	nehody	i	přesto,	že	je	tam	světelné	značení.	Chtělo	by	to	měření	rychlosti	v	tomto	úseku	a	
seřízení	semaforů.

Chybí	tu	více	zeleně,	parkování	a	stravovacích	zařízení.	Kromě	křižovatky	Anděl	zde	nic	není.	Rád	chodím	do	Manifesta	a	do	Wine	n	Food.

Byl	bych	rád,	kdyby	cyklostezky	na	sebe	navazovaly.	Zároveň	bych	byl	rád,	kdyby	na	Praze	5	bylo	více	hřišť	pro	kolektivní	sporty,	které	by	byly	
více	otevřené	společnosti	(ideálně	zadarmo,

Nejvíce	mě	trápí	bezpečnost	a	čistota	veřejného	prostoru.	Zejména	v	oblasti	Na	Knížecí	a	Anděl.	To	snižuje	kvalitu	života	ve	všech	ostatních	
ohledech.

Určitě	je	zde	nedostatek	parků....	většina	volného	prostranství	se	zastaví

Při	rekonstrukcích	ulic	se	zapomíná	na	zeleň.	Nesází	se	stromy.	Špatná	je	i	údržba	již	existujících	stromořadí.	Špatná	je	dostupnost	nově	
otevřené	náplavky	přes	rychlostí	silnici	a	velmi	zanedbané	schodiště	Palackého	mostu.	Zoufalý	je	stav	Motolského	potoka.	Chybí	tržnice.	Stará	
je	upravena	na	supermarket	a	knihovnu	s	bídným	vstupem	a	trhy	se	odehrávají	na	úrovni	vesnice	na	vytíženém	předprostoru	u	metra	jen	pokud	
není	zima	a	jen	v	pátek.	Postavte	novou	tržnici,	nebo	novou	knihovnu	a	obnovte	starou	tržnici.

Bojujte	o	rychlé	dokončení	radiály

Prosím	o	relevantní	výsledek	sdělený	přehledně	na	webových	stránkách	radnice.

Každé	ráno	nám	pod	okny	ložnice	bouchají	(a	budí	nás)	buď	popeláři	nebo	čistící	vůz.	(ulice	Kliceperova).	Po	cestě	do	školy/školky	často	
potkáváme	totálně	zfetované	lidi.	Občas	se	válí	na	ulici,	nedávno	jedna	paní	kolem	sebe	zvracela	a	byla	celá	pomočená.	Nedokážu	si	představit,	
že	bude	syn	chodit	do	školy	sám	a	bezpečnost	považuji	za	velký	problém.	Také	mám	strach	jezdit	výtahem	na	Andělu.	Když	nebylo	zbytí,	když	
jsem	jezdila	s	kočárkem,	opravdu	hodně	jsem	se	bála.

Prosím	zaměřste	se	na	nelegální	parkování	v	obytných	zónách	a	v	zeleni,	neutrácejte	za	komerční	ochranky	v	parcích	a	omezte	developerské	
projekty

Prostředí	Na	knížecí	je	strašidelné,	ráda	bych,	aby	se	nejdříve	dokončili	stavby	zde	a	bylo	zde	bezpečněji.	Chybí	mi	bazén	v	blízkosti	bydliště.	A	z	
webu	úřadu	jsem	nepoznala,	kde	si	můžu	nechat	vyměnit	řidičák.	Jinak	jsem	zde	velmi	spokojena

Hrozný	pohled	okolí	Nového	Smíchova	a	metra	Anděl.	Mám	strach	o	sebe	i	rodinu.

Na	Smichove	me	a	lidi	v	mem	okoli	nejvice	trapi	A:	kriminalita	a	neschopnost	policie/mesta	s	tim	neco	delat	a	B:	frekventovane/hlucne		jako	
jsou	Zborovska,	Vltavska...
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Je	to	tu	super,	jen	bych	se	vyhla	budování	pruhů	pro	cyklofašisty	(sorry,	ale	Praha	prostě	neni		delana	na	cyklisty).	Dále	bych	ráda	udělala	něco	s	
developerskou	mafií,	abych	se	odtud	nemusela	jednou	stěhovat,	protože	si	ani	jako	dva	vysokoškoláci	byt	víc	jak	1+1	prostě	nebudeme	moct	
dovolit..

Moc	se	mi	na	Praze	5	líbí.	Moje	velké	přání	je	vidět	zde	více	zelených	střech.	Jediné,	na	co	jsem	si	za	celou	dobu	nedokázal	zvyknout,	je	
ohromný	hluk.	Troubení	vlaků	a	majáky	sanitek	i	v	hluboké	noci	velkou	měrou	znepříjemňují	jinak	tak	krásné	místo	pro	žití.

Dotaznik	uplne	zbytecny	a	irelevantni	k	nazvu	akce,	obyvatele	kteri	zde	ziji	cely	zivot	by	hlavne	uvitali	neniceni	stavajicich	zelenych	ploch	na	
ukor	nove	vystavby.	Ne	vsechno	moderni	a	nove	je	pro	zivot	dobre...

Pro	lepší	udržování	čistoty	v	parcích	centrálního	Smíchova	by	bylo	vhodné	instalovat	buď	více	odpadkových	košů	a	nebo	stávající	vyměnit	za	
větší.i

Přála	bych	si	lepší	hlídání	nočního	klidu.	Méně	bezdomovců	u	bankomatů	a	u	vstupu	do	metra	Anděl.

Bydlim	na	Hrebenkach	cely	zivot,	zlepsila	se	pece	o	chodniky.	Tento	rok	nam	byl	posekan	a	ofoukan	chodnik	a	travni	pas	3ktat?	!!	Poprve	.	My	se	
o	chodnik	a	zelen	na	ulici	starame	sami.	Nelibi	se	mi	snaha	postavit	novy	dum	na	kazde	strani,	ktera	jeste	neni	zastavena.Developeri	se	snazi	
ziskat	pozemky	s	puvodnimi	vilami	od	starsich	majitelu	i	natlakem,	v	okoli	Tiche	ulice,	asi	jim	jde	o	pristup	do	zahradkarske	kolonie	na	zacatku	
Kinske.		Momentalne	je	hruza	rozkopana	Holeckova	!!	Cesta	autobusem	Hrebenka	-	Nam	.Kinskych	za		35	min	to	je	peklo!

Dobrý	den,	myslím,	že	nejtristnejsi	je	situace	s	dopravou.	Radlická	je	naprosto	šílená,	ale	to	jste	se	jistě	nedozvěděli	nic	nového.	Dále	mě	
osobně	trápí	drogově	závislí	zejména	kolem	parků	(např.	Santoška),	kde	dělají	strašný	nepořádek.	A	i	když	to	TS	pravidelně	uklízí	(díky	za	to),	
tak	jsou	tam	jehly,	oblečení,	ale	i	elektrospotřebiče	za	chvíli	znova.	Díky	za	Váš	zájem	a	čas.

Přeji	Praze	5	ať	dále	vzkvétá

Starejte	se	o	zelené	trávníky	na	chodnících,	uklízejte	je	a	vysaďte	tam	něco	smysluplného	co	bude	růst	a	starejte	se	o	to.	Klidně	nějaké	truhlíky,	
ale	menší	než	ty	minule,	udělejte	na	to	soutěž	od	designérů	a	zahradních	architektů.	Je	třeba	více	zeleně!

Pozastavení	vystavby	budov	v	centru	smíchova.Vyjednání	s	majitelem	rekonstrukci	usedlosti	Bertramka,která	je	cenný	historický	objet.

Praha	5	je	úžasná	a	velká	část	Prahy.	velkou	bolestí	je	velké	množství	zvířat,	která	znečišťují	ulice	i	parky.	Množství	nových	bytů	bohužel	
zhoršuje	infrastrukturu,	která	nedokáže	pojmout	narůstající	počet	aut.	není	kde	parkovat,	není	dostačující	kapacita	konterjnerů	na	tříděný	odpad	
a	chybí	i	více	možností	ke	sportu.

Ocenila	bych	moznost	prehledu	zakladnich	skol	v	ramci	Prahy	5	a	jejich	oficialniho	(anonymniho)	hodnoceni	rodici	a	zaky,	kteri	je	navstevuji.	
Vybiram	skolu	pro	sve	dite	a	pomohlo	by	mi	vedet	napr.	kde	maji	specialni	pedagogy,	jak	s	detmi	pracuji	v	ramci	prvnich	let	skoly,	jak	jsou	deti	
hodnoceny.	V	soucasne	dobe	vybiram	podle	web	stranek	skoly,	meho	subjektivniho	pocitu	z	nich	a	neoficialnich	recenzi	rodicu	(obcas	typu	jedna	
pani	povidala).

uvítala	bych	důslednější	práci	policie	při	sledování	dodržování	rychlosti,	parkování	apod.	,	bydlím	na	Kesnerce,	kde	by	měla	být	neprůjezdná	
zóna	už	léta	nikdo	nekontroluje,	proč	touto	cestou	auta	objížedí	ucpanou	Radlickou,	pak	nemůže	projet	autobus.	Rovněž	parkování	podél	
silnice,	kdy	autobus	nemá	kudy	projet,	rychlost	jízdy

Vzhledem	k	mému	trvalému	bydlení	v	oblasti	Anděla	považuji	za	stěžejní	vyřešení	dlouhodobé	dopravní	situace	v	této	oblasti	s	ohledem	na	
výstavbu	nové	čtvrti	od	Knížecí	na	Smíchovské	nádraží,	kde	mají	přibýt	tisíce	nových	obyvatel	(a	tím	i	obrovské	množství	aut).	Děkuji.

Děkuji	za	vaši	práci!	Přimlouvám	se	k	řešení	bezpečnostní	otázky	v	Husových	sadech,	kam	si	chodí	aplikovat	narkomané	své	drogy	nebo	
náhražky,	které	dostávají	v	centru	v	Mahenově	ulici.	Taktéž	okolí	Anděla	a	Lidické	je	velmi	tristní,	vzhledem	k	velké	koncentraci	
"nepřizpůsobivých"	občanů.	Děkuji	a	přeji	hodně	zdaru	v	další	práci	pro	Prahu	5.

Stav	chodníků,	vozovek,	veřejné	zeleně,	parků,	zkrátka	veřejných	prostor.	Prosím,	ať	Praha	5	nevypadá	jako	zaplivaná,	chátrající	díra	někde	na	
východní	Ukrajině...

Konkrétně	k	ulici	Na	Konvářce,	kde	žiji.	Problémy	k	řešení:	Výrazné	zvýšení	dopravní	zátěže,	přesto	se	stále	povolují	nové	stavby	bez	realizace	
tunelu,	resp.	Radlické	radiály.	Často	nemožnost	zaparkovat	vzhledem	k	tomu,	že	v	místě	bez	modrých	zón	parkují	rezidenti	P5	odjinud	a	
přespolní	-	zcela	nesystémové	řešení.	Omezení	rychlosti	na	30	km/hod	je	výrazně	špatně	vizuálně	komunikováno,	není	dodržováno,	ani	nikým	
kontrolováno	(vznesl	jsem	i	podnět	na	PČR,	nic	se	nestalo).	V	souvislosti	s	další	výstavbou	na	Smíchově,	vč.	parkovacího	domu	s	nájezdem	z	
Křížové,	dojde	k	dalšímu	zvýšení	dopravního	zatížení	v	oblasti.	Dříve	to	byla	ulice	v	rezidenční	oblasti	klidná,	dnes	je	zde	výrazný	dopravní	
průtah.	Očekávám	řešení	ze	strany	radnice.klidná
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Dekuji	za	sbirani	a	vyuziti	zpetne	vazby	obcanu

Velice	bych	ocenila	vice	parkovacich	mist.	Platim	si	rocni	rezidentske	parkovaci	stani,	bohuzel	je	velmi	obtizne	na	Smichove	zaparkovat	
(Moulikova	ul.	a	okoli).	Aktualni	stav	v	ulici	Moulikova	pri	docasne	zrizenych	autobusovych	zastavkach	je	katastrofalni.	Ulice	je	znecistena	od	
rana	do	rana,	hluk	je	neunosny.

Hluk	a	prach	na	Plzenske	ul.	od	Anděla	az	po	Kavalirku	je	nesnesitelný,	ma	to	neblahy	vliv	na	zdraví,	chtelo	by	to	cely	usek	odhlucnit,	zastresit,	
zakazat	vjezd	motorovym	vozidlum	mimo	MHD,	a	nebo	zatunelovat	pod	zem.

Prosím	o	koncepční	rozvoj	městské	části	dle	zpracovaných	urbanistických	studií,	o	pečlivé	zvažování	dopadů	jednotlivých	projektu	do	celkových	
koncepcí	a	o	spolupráci	mezi	jednotlivými	odbory.

Vybudovat	koupaliste

Vadí	mí	především	omezenost	parkovaní	v	oblasti	újezd/Holečkova,Švédska	ulice.	A	celková	nekoncepčnost	pro	rezidenty	na	P5.	Jsme	
permanentně	šikanování	a	omezování	nerezidenty,	kteří	bud	to	využívají	neplacené	ho	období	od	20:00	do	8:00	a	nebo	parkuji	na	modré	zoně-
fialové,	která	je	téměř	všude	a	za	směsné	poplatky	oproti	P1	tedy	se	jedna	o	odkladiště	jejich	vozů.	Dalším	častým	problémem	jsou	
nekoncepčně	řešený	zábory,	jak	chodníku	tak	i	parkování.	V	ulici	Švédska	například	je	takřka	celoroční	zábor	parkovacích	míst	at	uz	z	důvodu	
opravy	kanalizací	nebo	pro	soukromé	účely	v	okolí	kostelu	sv.	Gabriela.	Tyto	zábory	kdy	je	omezené	parkovaní	pro	více	jak	40	a	více	aut	je	
opravdu	tristní	když	připočteme	i	nerezidenty.			Dále	životní	úroveň	zhoršuje	hluk	způsobeny	od	rána	do	pozdního	odpoledne	ambulantními	
vozy,	které	pouze	převážejí	osoby	k	pravidelné	kontrole!	Toto	zneužívání	VRZ	je	neoprávněné	a	nikdo	jej	neřeší	přitom	se	tak	děje	takřka	celý	
den!

Městská	část	funguje	poměrně	dobře,	velké	rezervy	vidím	v	přístupu	k	vandalismu.	Bohužel	se	situace	za	dobu	co	tu	bydlím	rapidně	zhoršuje	a	
už	skoro	nelze	najít	místo,	kde	by	nebyl	posprejovaný	dům.	Antigraf.	program	sám	o	sobě	nestačí,	je	třeba	proaktivně	zvýšit	bezpečnost.

Na	Praze	5	mě	nejvíce	znepokojuje	nepořádek	a	to,	že	se	zde	necítím	bezpečně.	V	místech,	kde	se	pravidelně	pohybuji,	jako	zastávky	MHD	
(včetně	metra),	ulice	mého	bydliště,	obchody,	park	Santoška	a	přilehlý	parčík,	se	často	vyskytují	drogově	závislí	lidé	a	lidé	v	jejichž	přítomnosti	
se	necítím	bezpečně.	Párkrát	jsem	tuto	skutečnost	již	oznámila	příslušným	orgánům,	ale	nic	s	tím	nedělali	(např.	když	si	na	naší	ulici	za	bílého	
dne	aplikovali	lidé	nitrožilně	drogy).	Rovněž	jsem	nespokojená	s	tím,	že	jsou	zde	neustále	vybírány	popelnice.	Je	to	nepříjemné	a	mám	strach	
(na	výzvy	aby	tak	nečinili	reagují	lidé	často	verbálně	agresivně),	zároveň	se	tak	zvyšuje	míra	nepořádku,	jelikož	lidé	vybírající	popelnice	pak	
házejí	nepořádek	po	zemi.	Tyto	skutečnosti	dost	znepříjemňují	můj	život	ve	zdejší	čtvrti.	Rozhodně	si	neumím	představit,	že	se	na	Smíchově	
usadím,	pořídím	si	zde	vlastní	bydlení	a	vychovávám	zde	děti.

Jako	jednu	z	nejdulezitejsich	veci	povazuji	zamerit	se	na	zlepseni	zivotniho	prostredi	a	cilene	zlepsit	podminky	pro	cyklistiku	a	omezit/odklonit	
dopravu	z	ulice	Plzenska	a	Vrchlickeho.

Problematická	pošta	na	Plzeňské	ulici,	celonoční	hluk	od	přebírání	balíků,	bylo	by	dobré	pobočku	zrušit,	pracovat	na	zklidnění	od	aut	na	
Plzeňské	ulici

Praha	5	se	kultovne	vyznacuje	arogantnimi	uredniky.	Vse	je	tady	problem.	Myslim,	ze	preziravost	se	kterou	se	potykaji	obcane	zvlaste	v	
poslednich	letech	vam	bude	pri	volbach	sectena.

Chodníky	v	okolí	Malvazinky		jsou	v	tak	příšerně	stavu,	ze	jsem	několikrát	už	malém	vyklopila	miminko	z	kočárku.	Na	procházky	raději	moc	
nechodím	protože	je	to	boj	i	s	terénním	kočárkem.

K	MHD	autobus	191	jezdi	stále	preplneny,	ŽP	kontejnery	na	trideny	odpad	nestaci,	lide	tridi	jak	o	zivot	zavedla	bych	i	trideni	bioodpadu,	u	
stanice	Podbelohorska	je	nebezpecny	prechod,	pridala	bych	pred	ním	retardéry	nebo	doprostred	ostruvek	aby	byl	bezpecnejsi

Chtěla	bych	více	podniků	s	posezením.	Kultura	pro	expaty	není	tak	moc.	Zlepšit	parkování	pro	rezidenty	P5.	Není	moc	možností	na	sportování	
na	Smíchově.

Nejprve	chci	poděkovat	radnici	za	vynaloženou	snahu,	která	je	skutečně	vidět	v	rozvoji	odpočinkových	míst	a	parků.	Bohužel	ale	ta	samá	snaha	
je	kažena	bezdomovci	a	feťáky	a	tedy	vážně	apeluji	na	zlepšení	bezpečnosti	naší	městské	části.	Parky	kolem	Klamovky/Kavalírky	jsou	plné	
jehel,	lavičky	a	vchody	obsazeny	bezdomovci	a	jinými	individui.

Nové	moderní	zastavky	mhd

ul.Peroutkova,	Na	Václavce,	U	Santošky	-	velká	hustota	dopravy,	Veř.	prost.	zanedbané
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Všeobecná	otázka,	zda	se	změnila	osobní	kvalita	života	v	souvislosti	se	změnami	v	posledních	10	letech	byla	divná	-	a)jak	si	mám	přesně	
vzpomenout,	co	se	událo	v	průběhu	10	let	(nebo	dříve?)	b)	rozčlenění	na	několik	hlavních	oblastí	života	by	asi	vypovídalo	lépe	-	takto	za	mne	o	
úvaze	se	nezměnila	=	v	něčem	lepší,	v	něčem	horší.	Na	co	vlastně	se	ptáme/dostaneme	odpověď?	Není	otázka	nejasně	položena?	Jsem	zvědavá	
na	výsledek...

Líbí	se	mi	jak	je	vedený	FB	Prahy	6,	mají	tam	spoustu	aktualit	a	informací.	Bohužel	FB	Prahy	5	takto	nefunguje.

Chybí	mi	v	dotazniku	kvalita	otazky	na	kvalitu

Žijeme	naproti	smíchovskému	nádraží	a	obč	as	mám	pocit,	že	na	tuto	část	radnice	úp	lně	zapomíná.	Například	nejbližší	obchod,	kde	wi		můžeme	
nakoupit	potraviny	je	na	Andělu.	Je	to	přitom	dopravní	uzel,	kde	je	vlakové	a	autobusove	nádraží.	Druhá	věc	je	zhoršený	stav	životního	prostředí	
z	narůstající	dopravy.	Bydlíme	v	ul.	Moulíkova,	kam	nám	za	poslední	půlrok	přesměrovali	autobusy	kvůli	přeušené	tramvajové	trati	na	
Barrandov	a	nedá	se	tu	žít.	Množství	hluku	a	spodin	z	výfukových	plynů	je	enormní.	Čeká	tuto	oblast	dalších	deset	let	vx´znamné	stavební	
úpravy,	proto	bych	vás	rád	poprosil,	sbyste	zlepšili	komunikaci	s	místními	obyvateli,	které	se	změny	dotknou.	Chápu,	že	se	nás	změny	nějak	
dotknou,	ale	stačí	občas	hodit	leták	do	schránky	s	informacemi,	co	se	děje,	jské	je	omezení,	že	je	vám	to	líto	a	kontakty	na	investory	v	případě	
problémů.	Pokud	teď	vymýšlíte	strategii,	zaměřil	bych	se	na	města	jako	je	Barcelona	s	cílem	snižovat	množství	aut	ve	městech	a	vytváření	
obytných	zón.	Děkuju

Jako	rezidenty	v	casti	smichovu	v	okoli	smichovske	nadrazi,	citime	se	uplne	od	mesta	zapomenuti.	Mezi	Barrandov	a	na	Knizeci	neexistuje	a	ni	
jeden	slusny	obchod	na	potraviny.	jenom	predrazily	vecerky.	park	u	nadrazi	neni	dodrzovany	-	napr	nefunkcni	prazdnou	fontanu	a	osklivy	
zapomenuty	prerostly	kery	na	dopravych	ostruvek	kam	mistni	lide	jdou	se	ulevit.	Moje	ulice,	Moulikova,	byl	poslednych	6	mesicu	pouzity	jako	
docasna	cesta	pro	vsechny	autobusy	smerem	na	jihu.	to	znamena	ze	spina	s	odpad	na	zeme	je	nesnesitelna.	S	sousedama	bysme	hodne	prali	v	
ulici	stromy	aby	ulivelo	ten	atmosphere	industrailni	'ghetto'.	Taky	nam	vadi	ze	podel	ulici	strakonicke	od	zeleznicni	mostu	na	jih	neni	vided	
vubec	Vltava.	Sami	starych	rozpadajich	reklam	na	plote	coz	udela	vzhled	zapomenuty	a	smutny	predmesti	misto	krasny	pohled	na	nabrezi	coz	
lezi	na	nimi.	Tady	ta	kosek	prahy	mezi	Na	Knizeci	a	Barrandov	hodne	potrebuje	peci	od	mestsky	cast	Prahy	5.	Dlouho	planovany	Smichov	City	to	
nebude	dlouho.

Miluji	Smichov	a	doufam,	ze	se	nikdy	nebudu	muset	odstehovat.	Praha	5	z	meho	pohledu	odvadi	skvelou	praci	a	to	i	v	komunikaci	s	verejnosti.	
Dekuji	vam	za	to.	Problemem	z	meho	pohledu	je	cena	bydleni	(coz	se	vsak	tyka	cele	Prahy).	Z	rozhovoru	s	panem	Sekyrou	jsem	vyrozumela,	ze	
nove	Smichov	city	zkupuji	predevsim	investori.	Tedy	znovu	byty	urcene	pro	podnikani	a	ne	pro	ziti.	Jakozto	milenial	uz	stejne	abdikuji	na	vidinu	
vlastniho	bydleni,	pro	nas	nedosazitelneho	idealu.	Bezpecnost	okolo	Smichovskeho	nadrazi	by	se	mohla	zlepsit,	predpokladam	vsak,	ze	se	
tento	problem	s	planovanou	prestavbou	sam	vyresi.

Přeji	si,	aby	docházelo	k	promyšlenému	rozvoji	Prahy	5,	aby	se	bezhlavě	nestavěly	byty,	aby	došlo	k	zlepšování	životních	podmínek	především	
současných	obyvatel,	aby	byl	dostatek	zeleně,	aby	bylo	čisto	a	bezpečno,	aby	došlo	ke	uklidnění	dopravy	a	méně	hluku	a	emisí.

Je	třeba	radar	na	Hořejším	nábřeží,	kde	nejn	v	noc,	ale	už	vi	v	dne	se	jezdí	00	až	130	km	místo	50,	ještě	lepší	by	byly	retardéry,	ale	chápeme,	že	
to	nejde.Jinak	se	naučtetrochu	česky	=	nepíše	se	více	jak	ale	více	nž,	fustě	fhonzák

Dopravní	situace	v	ul.	Švédská/Na	hřebenkách	je	na	hraně.	Neustálé	stavební	omezení,	pokud	se	zavřou	tunely,	celý	strahovský	kopec	stojí	a	v	
okolí	zmíněných	ulic	se	nedá	dýchat.	Ale	především	noční	driftování	tunningových	automobilů	do	zatáček	je,	hlavně	v	letních	měsících,	opravdu	
otravné.	Máte	otevřená	okna	a	pod	okny	vám	bez	uzardění	projíždí	jeden	vůz	za	druhým.	A	čím	později,	tím	intenzita	narůstá.	Pouze	jednou	
jsem	viděl	policejní	kontrolu,	zastavující	vozidlo	tohoto	"typu".	Bohužel	pouze	z	toho	důvodu,	že	byl	vyhlášen	nouzový	stav	a	nebylo	
doporučeno	bezdůvodné	vycházení	...

Ocenil	bych	více	kontejnerů	na	kovový	tříděný	odpad.

přímá	tramvaj	směr	Anděl-Staroměstská

Nelíbí	se	mi	zavádění	modrých	zón	do	rezidenčních	oblastí.

Čekáme,	kdy	některá	politická	reprezentace	vezme	skutečně	za	své	veřejný	prostor.	Nejen	chodníky	a	zeleň,	ale	i	zklidnění	dopravy	např.	v	
Motolském	údolí,	pobídky	pro	dostupnost	obchodů	a	kavárenských	zařízení	apod.	Rovněž	nastavit	pravidla	developerům,	aby	se	na	rozvoji	
veřejného	prostoru	podíleli.	V	ohledu	veřejného	prostoru	náš	obvod	strašlivě	pustne	a	zaostává.	Děkuji.

Úklid	komunikací,	chodníků	a	pece	o	zeleň	je	katastrofální.	Měly	by	se	rozšířit	modré	zóny	abych	mohla	parkovat	před	domem,	když	jsem	si	
koupila	rezidenční	kartu.	Dále	pak	bezpečnost	na	Andělu	a	v	okolí	a	MHD	je	nevyhovující.

Radnice	problémy	občanů,	pokud	je	řeší,	tak	dle	paragrafů,	i	když	je	to	v	rozporu	s	dobrými	mravy.	Nevidí	člověka.	Papírově	je	vše	v	pořádku.
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Prosím	o	kluziště	v	zimě	:-)	Děkuji!	Prosím	vyřešit	nádoby	na	tříděný	odpad	-	je	to	hnus+bordel.		U	parkovacích	ploch	prosím	vysazovat	stromy,	
které	vám	úplně	nepoleptají	auto.

Spravit	rozbitý	kanál	uprostřed	silnice	v	ul.	Pavla	Švandy	ze	Semčic,	v	části	blíže	k	Arbesovu	náměstí.

Značná	část	dotazníku	věnována	školství	na	úkor	dalších	oblastí	-	ochrana	zeleně,	řešení	problémů	s	narkomany	a	bezdomovci,	péče	o	přírodu	a	
zvířata,	ochrana	památek.

Bydlím	v	ulici	nedaleko	ÚMČ	P5	-	okolí	tramvajových	kolejnic	se	vůbec	nečistí	-	např.	Na	Bělidle,	Svornosti,	Jindřicha	Plachty	apod.,	chodníky	
jsou	zarostlé	trávou	(chodí	tam	potom	psi,	zmrzlá	tráva	klouže	->	problém!

Nelíbí	se	mi	přetíženost	ulice	Vltavská	+	křižovatka	Nádražní.	Proč	nejsou	stromy	v	Nádražní	ulici	a	všude	kde	je	to	možné?	Čistota	ovzduší	v	
Nádražní	a	Vltavské	je	velmi	špatná.

Čistota	ulic,	zejména	chodníků	->	psí	exkrementy!	Městská	policie	není	vidět.

Prosím	zlikvidujte	nepovedené	květináče	pro	stromy,	které	jsou	teď	na	Strakonické	-	rozdejte,	darujte,..	Chvála	za	rehabilitaci	naší	náplavky.	
Děkuji.

Prosím	o	řešení	náplavek!	Neskutečný	hluk	a	nepořádek	v	denní	i	noční	době	je	neúnosný.	Jako	starousedlíků	a	majitelů	domů	se	nás	nikdo	
neptá	a	dochází	k	extrémnímu	obtěžování	-	nás	občanů	Prahy	5!

Díky

Dobrý	den,	na	Praze	5	bydlím	moc	ráda.	Nedávno	jsem	se	přistěhovala	do	bytu,	který	jsem	si	koupila.	Praha	5	je	super	místo,	ale	chce	to	
vychytat	nějaké	mouchy.	Opravdu	nejhorší	je	Plzeňská	ulice	-	místo	aut	by	zde	stačily	jenom	tramvaje.	Také	by	se	do	uvolněného	místa	mohly	
zasázet	stromy	-	snížil	by	se	hluk	a	životní	úroveň	by	raketově	vzrostla.	Celá	Plzeňská	ulice	je	neudržovaná.	Je	tu	bordel	a	špína,	člověk	se	štítí	
po	chodnících	vůbec	chodit.	Kontejnery	na	směsný	i	tříděný	odpad	(hlavně	ty	naproti	Lídlu)	jsou	přeplněny	a	láhve	se	povalují	v	okolí	od	nich	
klidně	i	v	pětimetrové	vzdálenosti.	Je	to	určitě	spojené	s	osvětou	recyklování.	Ulice	je	špinavá,	zaplivaná,	prostě	fuj.	Chtělo	by	to	udržet	ty	malé	
obchůdky,	které	tu	jsou	a	doufám,	že	se	neodstěhují	anebo	nebudou	vytlačeny	jinam.	Určitě	by	prospěla	nová	fasáda	domů	u	Plzeňské.	A	park	u	
Klamovky	-	uspořádat	klidně	dobrovolnickou	akci	na	úklid	-	je	tam	v	křovinách	plno	odpadu	a	je	to	škoda,	protože	je	to	jinak	moc	hezké	místo.

doporučuju	omezit	dopravu	zejména	v	centrální	části	smíchova

materske	skolky	-	je	jich	v	okoli	opravdu	hodne,	ale	vetsinou	soukromne.	Chodniky	-	nekde	se	udelaji	kostky,	nekde	se	neda	ani	chodit	(vrchni	
cast	"U	Nesypky"	treba).	Parkovani	po	zavedeni	zon	se	zlepsilo,	ale	posledni	rok	se	pocet	mist	porad	zmensuje,	takze	je	to	zas	na	nic	(ruzne	
omezeni,	zakazy,	vykopy,	rekonstrukce..	i	3	ruzne	akce	pres	sebe	v	jednom	terminu).	Konkretne	Svedska	-	spodni	cast	casto	zabrana	omezenim	
kvuli	vjezdu	do	sv.Gabriela	(film,	design	blok..),	v	pulce	ulice	rozkopano,	meli	koncit	19.9.	a	porad	tady	je	dira	do	zeme	(je	19.10.).	Pak	uzavreni	
ulice	u	Nesypky,	kde	dalo	parkovat,	kdyz	byla	Sveska	plna..	pred	Zabkou	uz	mesice	stoji	kolem	kanalu	ohradky,	kde	se	nic	nedeje,	nebo	kus	
betonoveho	bloku,	na	miste,	kde	neni	vubec	nic.

Zlepšit	dopravní	řešení,	hluk	a	prašnost	v	ulici	U	Santošky.

Vadí	mi	pouze	jedna	věc	-	tlupy	pobudů,	co	se	schází	na	schodech	u	metra	Anděl	a	na	lavičkách	u	výtahu	do	metra	Anděl.	Pořád	ta	stejná	hlučná,	
otravná	a	nechutná	parta.

Podpora	cyklistiky,	postupné	utlumování	tranzitní	automobilové	dopravy,	systematické	propojování	přírodních	areálů	stezkami	(značenými?),	
snižování	maximální	povolené	rychlosti	v	rezidenčních	oblastech	dopravním	značením	i	fyzickými	zpomalovači.	A	rozjet	a	používat	Mobilní	
rozhlas	(a	hlavně	nekupovat/neobjednávat	vlastní	drahé	appky).	Omlouvám	se	za	stručnost	a	díky	za	tento	dotazník.	Zdraví,	Milan	Brlík,	IPR	(a	
rezident	Prahy	5)

The	streets	in	Smichov	are	not	the	cleanest.	We	need	automated	street	sweepers	cleaning	regularly	and	more	bins	(e.g.:	Na	Belidle)

Pro	teenagery	žádné	hřiště	na	ping	pong,	volejbal	apod.	Sportoviště	jen	Mrázovka,	když	tam	má	kroužky	Sokol,	je	problém	si	tam	s	dětmi	hrát.	
Jen	park	u	hřbitova.	ZŠ	Santoška	se	zlepšila	za	poslední	období,	ale	jediný		výběr.	Ještě	by	to	zlepšit	chtělo	-	větší	motivace	učitelů	a	více	
školních	aktivit.	MŠ	Peroutkova	je	výborná,	ale	dítě	ve	3	letech	tam		nedostanete	-	málo	míst.	Peroutkova	ulice	je	velmi	frekventovaná	a	s	
Waltrovkou		došlo	k	zhoršení	dopravy.	U	výjezdu	z	ulice	Konečná	PROSÍM	namontovat	zrcadlo	-	ráno	není	možné	vyjet	z		ulice.	Participativní	
rozpočet	-	velmi	nepřehledná	a	netranspa-	rentní	aktivita!!!	Není	vůbec	jasné,	co	se	z	financí	udělalo.	PROSÍM	nechte	nám	na	Malvazinkách	
nějakou	zeleň	a		park	a	udělejte	místo	"šílenosti"	před	Albertem	hezkou	odpočinkovou	zónu.	Děkuji	za	zlepšení.
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Rozhodně	by	se	měla	MČ	starat	o		1.	zachování	zeleně	a	její	údržbu	2.	bezpečnost	-	více	strážníků	v	ulicích	3.	parkovací	místa	pro	trvale	bydlící	
zdarma

Jak	jste	mohli	povolit	ty	monstrózní,	historické	prostředí		nerespektující	budovy	pod	i	nad	Sacre-Coeur?	Naprosté	barbarství.

Rád	bych,	abychom	měli	lépe	opravené	chodníky,	více		zeleně,	více	cyklostezek,	méně	automobilové	dopravy.

Prosím	o	větší	kontrolu	parku	Na	Skalce	-	každý	den	tam	vídám	narkomany.	U	parku,	kam	chodí	děti	by	centrum		pomoci	pro	tyto	lidi	nemělo	
být	-	popř.	více	strážníků.

Pořádek	okolo	kontejnerů	na	tříděný	odpad	-	častěji	vyvážet.

Prosím	o	častější	vývoz	tříděněho	odpadu	a	vyřešit	dopra-	vu.

Prosím	o	lepší	dostupnost	MŠ	pro	3leté	děti	v	oblasti	Smíchova,	případně	podpora	dětských	skupin,	lesních	školek	apod.	Prosím	o	alespoň	
zběžnou	úpravu	zeleně	a	lesů	na	MČ	P5.	Jsou	to	skvosty,	starejte	se	o	ně.

Celkově	chybí	sociální	služby	pro	adoptivní	rodiče	dětí	s	hendikepy	a	sociálním	znevýhodněním.

Řešit	dopravní	situaci	v	okolí	Anděla

Vadí	mi	už	delší	dobu	naprostá	ignorace	toho,	že	ve	vnitroblocích	domů	u	Vltavy	je	zeleň,ale	nikdy	nejsou	k	dispozici	kontejnery	na	bio	odpad.	
Ty	se	zásadně	přistavují	do	lokalit	Jinonice	Košíře	apod.	Každý	nemá	auto,	aby	to	někam	vozil	a	lidé,	kteří	nahrabou	dva	až	tři	pytle	spadaného	
listí		mají	dělat	co?	U	botelu	Admirál	by	jistě	mohl	občas	stát.Děkujii.

Upozorňuji	na	problém	se	Sananinem,	který	sídlí	Na	Skalce	819/51.	Nepořádek,	hluk,	psi	provázející	klienty	nepřetržitý	provoz.	Posedávání	na	
zídce	parku.	Kouření	všade,	zahazování	kelímků.	Je	to	bezohlednost	pro	lidi	co	bydlí	v	okolí.

Jako	zásadní	téma	pro	Prahu	5	vidím	řešení	dopravní	situace	(Plzeňská,	Zborovská,	Strakonická	Příliš	mnoho	tepen	při	vytvoření	nové	nutno	
zavřít	staré	např.	Strakonická	jako	bulvár

Nelíbí	se	mi	údržba	trávníků	v	ulici	Churáňovská,	nelíbí	se	mi	chodníky	v	ulici	Pod	Stadiony	a	označení	zastávky	autobusu	191	na	silnici

Bylo	by	dobré	vytvářet	podmínky	pro	fungování	malých	potravinářských	krámků.

Je	třeba	se	více	věnovat	opřádku	čistotě	a	bezpečnosti	v	okolí	střediska	pro	závislé	na	drogách	v	ulici	Na	Skalce	15	-	Smíchov	a	v	přilehlých	
sadech	s	dětským	hřištěm

Prosím	o	nahrazení	kočičích	hlav	v	úseku	asi	80m	před	Motorletem	na	trase	autobusu	137	asfaltem.	Jsou	v	katastrofálním	stavu	a	pro	kola	
nebezpečená.

Je	třeba	důsledně	řešit	pořádek	a	bezpečnost	(narkomani)	na	cestě	Husovými	sady.	Děkuji

Je	třeba	důsledně	řešit	pořádek	a	bezpečnost	na	cestě	skrz	Husovy	sady!!

Častější	vývoz	tříděného	odpadu	v	ul.	Vrázova,	čištění	chodníku	bych	uvítala	častější,	nebo	větší	postih	pro	neukázněné	majitele	psů.	Retardéry	
-	zpomalovače	na	ul.	Svornosti	za	tram	Zborovská	-	řidiči	tam	závodí.

Prosím	méně	aut,	více	zeleně,	lepší	vzduch,	více	stromů	v	ulicích	(chtěl	bych	aby	v	mé	ulici	Klicperova	byla	alej	stromů,	jako	když	jsem	se	
narodil.)

Čistota	na	Praze	5	se	v	poslední	době	hodně	zhoršila.	Chodníky	jsou	neustále	špinavé,	člověk	se	bojí,	aby	někam	nešlápnul.

Jsme	majiteli	domu	na	nábřeží	a	hlukové	zatížení	z	dopravy	(Hořejší	nábřeží)	je	velmi	vysoké,	prosím	o	snížení	rychlosti	na	Hořejším	nábřeží	
nebo	alespoň	kontrolovat	rychlost	(50!).	A	dále	hluk	z	lodí	na	náplavce!!!	Buďte	prosím	na	straně	starousedlíků!	My	tu	chceme	bydlet!

Venkovní	sportoviště	preferuji	jako	jednoduše	řešená	místa	s	multifunkčními	bradly	a	lavicemi,	ne	současná	řešení	se	"stroji"	jako	např.	na	kopci	
za	NC	Nový	Smíchov,	upřímně	si	myslím,	že	to	je	škoda	peněz	a	jednoduché	sportoviště	tu	chybí,	hlavně	v	centrální	části.

Sociální	služby	seniorů	komunitní	centrum	seniorů	-	nedostačující	právní	služby	pro	seniory	bydlení	pro	seniory

Oceňuji,	že	jste	dotazníky	připravili!

Prosím	o	řezání	zeleně	za	úroveň	chodníku,	tj.	aby	je	šíře	nezužovala	(viz	Ladronka	atd.),	bus	č.	149	-	novou	zastávku	u	rezidence	Spiritka,	
udržovaná	cesta	od	zastávky	Spiritka	na	Ladronku	Děkuji.

Proboha	už	něco	udělejte	s	těma	feťákama	a	romama	na	Andělu!	To	je	humus!	Za	rohem	je	DDM	a	bojíme	se	tam	mít	děti!!!	2.	stupeň	ZŠ	->	
akutně	chybí!	Kdy	paní	Zajíčková	opustí	státní	budovou	pro	II.	stupeň	pro	naše	děti?
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Anděl	humus!	Feťáci	a	špína!	Drogy	a	policie	je	kde?	Úřad	práce	=	katastrofa	jak	jednají	s	lidmi.

Přistěhoval	jsem	se	1.	10.	2013	z	Nuslí.	Smíchov	nebyl	"top",	ale	čistší,	"bezpečnější"	než	Nusle.	Postupe	času	ale	upadá	-	ulicemi	se	v	noci	
potloukají	vyřvávající	tlupy	bezdomovců,	Radlickou	kolem	půlnoci	túruje	řidič	sporťáku,	několikrát	jsem	z	vstupní	haly	činžáku	vyháněl	toxíka,	co	
si	na	schodech	nahříval	jehly	a	fet.

Chybí	přechod	přes	silnici	od	zastávky	Hybšmanka	ve	směru	Strahova	->	Anděl.	Přecházení	s	dětmi	a	kočárkem	přes	silnici	plnou	aut	za	zatáčkou	
je	velmi	nebezpečné.	Děkuji.

Přivítala	bych	větší	pořádek	kolem	Anděla,	pravidelný	úklid	kolem	Náplavky.	Řešit	problém	bezdomovců	a	opilců,	kteří	se	zdržují	kolem	
obchodního	centra.

Zvyšte	restrikce	vůči	majitelům	bytů	(respektive	celých		domů),	kteří	je	nechávají	dlouhodobě	prázdné.

Bourání	a	přestavba	rodinných	domů	na	bytové	komplexy.

Ať	se	paní	Starostka	už	vykašle	na	školství	a	řeší	i	jiné	problémy.	Informováni	občanů	je	na	nule.	Udržování	chodníku	jejich	Cisteni	a	údržba	
zeleně	žádné.	Stromy	se	v	ulicích	nesazi.	Nové	lavičky	nejsou.	Vizuální	smog	neřešíte.	Digitalizaci	zamrzla	a	kultura	je	u	ledu.

1.	Chybí	přechod	od	Anděla	k	ul.	J.	Plachty:	hodně	lidi	přechází	křižovatkou	mezi	tuto	ulici	a	Albertem	bez	zebry,	nebezpečné	místo.	2.	Ulice	J.	
Placthy	je	velmi	rušná,	auta	jezdí	moc	rychle	a	navzdory	modré	zóné	tu	rezidenti	vůbec	nemohou	zaparkovat	3.	Roh	u	Sushi	baru	lidé	využívaji	
jako	záchod,	špinavá	a	smrdí,	nevkusná	a	špatná	vizitka	Prahy5.	3.	Zastávka	tramvaje	7,	12,	20	u	Anděla	směrem	na	Barrandov	je	přeplněná	
trhovci,	žebráky,	muzikanty,	sotva	se	dá	vystoupit	z	tramvaje.	Farmářský	trh	je	potřeba	dát	jinam,	už	se	tam	nevejde,	nedá	se	tudy	ani	projít	k	
metru.

Nejvíce	mě	štve	nepořádek	v	okolí	Anděla	-	vedlejší	ulice.	Slouží	jako	toalety	pro	bezdomovce.	Na	Andělu	chybí	veřejné	WC.	Chodníky	jsou	cítit	
močí.

Zlepšit	parkovací	podmínky.

Dle	webu	má	Participativní	setkání	s	občany	proběhnout	již	22.10.	S	ohledem	na	výjimečný	stav	a	vládní	nařízení	doporučuji	tento	termín	
odložit	a	informovat	veřejnost	o	termínu	náhradním.

U	otázek	ke	školám	není	možnost	u	všech,	že	se	mě	výběr	netýká!	Rozhodně	bych	doporučila	zvýšit	svoz	tříděného	odpadu	a	podpořila	bych	
sběr	bioodpadu	z	domácností.	Také	mi	přijde	autobus	č.	191	velmi	přetěžovaný.	Jezdí	velmi	plný	(přeplněný)	a	s	velkým	zpožděním.	Také	bych	
prohodila	pruh	pro	autobusy	a	auta	na	Vrchlického	ulici.	Většina	aut	se	snaží	dostat	do	tunelu	Mrázovka	a	autobusy	nabírají	velké	zpoždění.

Zásadně	jsem	proti	ničení	zelených	ploch	za	účelem	výstavby	dalších	domů.	Každý	takto	zničený	parčík/plácek	je	veliká	ztráta	a	citelné	zhoršení	
životní	úrovně.

Mám	velké	problémy	s	rušením	nočního	klidu	popeláři.	2	dny	v	týdnu	jezdí	kolem	5	hodiny	ráno!!	Na	dotaz	mi	bylo	odpovězeno,	že	mají	
výjimku.	Toto	je	velký	problém,	který	by	šel	jednoduše	řešit.

Tragické	parkovací	kapacity	pro	rezidenty.	Lokalita	Nádražní,	Jindřicha	Plachty	-	než	najdu	místo,	stává	se,	že	kroužím	až	45	minut.	Bezdomovci	
a	feťáci.

Je	milé,	že	se	ptáte.	Přeji	příjemné	zpracovávání	dotazníků.	Yuhů!

Bylo	by	fajn	zde	vytvořit	to	co	bylo	dříve	státní	byty	na	podporu	rodin	a	lidi	co	se	chtějí	postavit	na	vlastní	nohy	myslím	že	by	to	ocenil	hodně	
lidí	s	možností	odkoupení	bytu	a	tak	děkuji	za	vyslechnout

Kvalitou	a	lokalitou	nevyhovující	ZŠ	Radlická	i	Santoška.	Kvalitou	vzdělávání	nevyhovující	MŠ	Radlická,	na	MŠ	Peroutkova	se	nelze	dostat	
(navštěvujeme	soukromou	MŠ).	Kvalita	ovzduší	se	za	posledních	10	let	zhoršila	-	špatná	celoročně.

Více	úklidu	veřejného	prostranství,	špatné	chodníky,	stále	přeplněné	kontejnery	na	odpad,	vandalismus,	po	desetiletí	neudržované	zarostlé	
plochy,	snaha	o	zastavění	zeleně

V	ulici	Kotevní	zavést	modré	zóny.	Nedá	se	velmi	často	parkovat.	Řešení	odstranění	vraků	z	parkoviště.

Chybějící	chodník	a	chybějící	dopravní	obslužnost	viz	přílohy	1	a	2.	Chodníky	a	přilehlé	plochy	mezi	křižovatkou	Klamovka	a	ulicí	Na	Hřebenkách	
jsou	neuklizené	a	poseté	odpadky.	Prosím	o	vyrozumění	o	řešení	nedostatků.	Olga	Miškovská,	e-mail:	mis-ka@volny.cz

Bydlím	ve	Vltavské	ulici	a	radikálně	se	tam	zhoršila	bezpečnost	provozu	-	nikdo	nerespektuje	rychlost	a	zvlášť	v	noci	se	bojíme	vycházet,	
jezdíme	se	tam	až	100km/h
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Bydlím	v	ulici	Na	Bělidle	a	vadí	mi	silný	provoz	a	minimum	přechodů.	Bydlím	s	výhledem	na	Vltavu	a	nynější	pohled	na	obří	hlučné	lodě	je	
neúnosný.	Disco	na	lodích	co	projíždějí	a	troubí	pod	mostem	nemám	ráda.

Ve	spojení	se	zavedením	modrých	zón	vznikla	velmi	nebezpečná	místa	na	komunikacích	bez	patřičných	dopravních	označení	(úzké	průjezdy	
obousměrně,	nevhodné	přednosti	apod.).	Malá	vstřícnost	k	cyklistům.

Velice	se	otravuje	sousedství	se	"Sananimem"	(feťáci)	v	ulici	U	Nikolajky	2,	v	blízkosti	dětského	hřiště	(míň	než	100	metrů).	Takže	jsou	blízko	MŠ	
a	ZŠ.	Takové	organizace	nesmí	se	nacházet	kde	jsou	tak	hodně	děti.	Děkuji.

Nevyhovující	řešení	rozšíření	ZŠ.	Proč	se	nezruší	soukromé	podnikání	paní	starostky	Zajíčkové,	aby	vznikla	kapacita	pro	ZŠ!!!!!????

Prosím	odstraňte	plakáty	ze	zastávky	u	Anděla	směr	Barrandov	-	Smíchovské	nádraží.	Ujíždí	nám	tramvaje,		protože	nevidíme	co	přijíždí.	Již	
jsme	vás	informovali	a	nic	se	nestalo.

Kvalita	života	na	Smíchově	se	dlouhodobě	trvale	snižuje	zejména	proto,	že	opravdu	cenné	skutečnosti	pro	život	se	nahrazují	módními	výstřelky	
s	pomíjivou	hodnotou	pro	život,	které	sice	přinesou	lidem,	kteří	je	prosadí,	zisk	ve	jménu	"výhod"	pro	všechny,	ale	po	vystřízlivění	zbude	jen	ten	
zisk	pro	jednotlivce	a	všem	ostatním	například	místo	zeleně	betonová	monstra,	namalované	cyklostezky	na	nejrušnějších	ulicích,	které	jen	
zvyšují	riziko	nehody	pro	všechny,	nákladné	tunely,	do	kterých	se	nedá	vjet	a	z	nich	vyjet	bez	čekání	v	nekonečných	kolonách	v	podstatě	hned	
po	otevření	a	tak	podobně.	Opravdu	se	někomu	líbí	okolí	křižovatky	na	Bertramce,	kde	již	pomalu	neuvidíte	nebe,	protože	všechny	ty	nové	
domy	jsou	o	mnoho	pater	vyšší	než	stávající.	To,	čeho	jsme	svědky	v	posledních	letech,	je	jako	rakovina,	která	nás	všechny	nakonec	udusí	jen	ve	
jménu	peněz.	Nějak	mi	připadá,	že	se	nepočítá	s	lidmi,	co	by	tu	rádi	dlouhodobě	žili.	Ti	by	měli	rozhodovat	a	ne	takoví,	co	jen	udělají	kariéru	a	
zmizí.

Děkuji	za	možnost	vyjádřit	se.	Věřím,	že	většina	respondentů	bude	vyhodnocena	jako	"rozumově	vyzrálá"	a	úřad	městské	části	opovědi	
nasměrují	k	řešení	těch	nejpalčivějších	problémů.

Praha	5	je	místo,	kde	žiji	celý	život.	Bývala	jsem	zde	šťastá.	Proměny	v	oblasti	výstavby	mě	poslední	dobou	přímo	děsí.	Za	největší	hrůzu	
považuji	stavby	v	okolí	Bertramky,	při	výstavbě	rezidence	Erbenova	se	cítím	často	i	ohrožena	na	životě.	Pohled	z	oken	na	kácení	překrásných	
zdravých	vzroslých	stromů	na	jaře	v	době	zákazu	vycházení	považuji	za	necitlivé,	ba	dokonce	za		dokonce	za	psychické	týrání	obyvatel!	Na	to	se	
nedá	nikdy	zapomenout!	Škody	na	životním	prostředí,	ke	kterým	zde	došlo	a	nadále	dochází	jsou	nenahraditelné	a	odstrašující.	Pokud	by	se	
chtěl	někdo	o	naše	místo	zodpovědně	starat,	má	ho	bránit	za	každou	cenu	a	ne	se	jen	vymlouvat.	Hrůzy,	jež	zde	musíme	se	stavbou	denodenně	
prožívat	si	člověk,	který	zde	nebydlí	nedokáže	přrdstavit	(celý	den	nelze	otevřít	okno	z	důvodu	nadměrného	hluku	a	prachu,	v	noci	ano,	ale	za	
poslechu	syčení	vzduchu	z	tlakových	nádrží	k	pohonu	strojů).	Developerských	projektů	jsem	nikdy	nevyužila	z	finančních	důvodů	a	to	pro	Prahu	
5	poctivě	pracuji.

Ad	2.)	Stav	komunikací	je	v	místě	mého	bydliště	tristní,	tím	hůř,	že	je	v	sousedství	MŠ	a	po	těch	chodnícíh	musí	chodit	děti,	sám	jsem	již	
nekolikrát	uvažoval	že	se	o	ulici	postatám	sám,	ale	není	čas;	Ad	7.)	Úroveň	životního	prostředí	se	radikálně	zhoršuje,	zejména	v	souvislosti	s	
úbytkem	zelených	ploch	v	důsledku	mnohdy	až	nesmyslné	výstavby	-	z	ekologického	hlediska	maldé	stromky,	případně	stromky	v	květináči	
nenahradí	50leté	vzrostlé	stromy	rostoucí	ze	země,	a	to	především	z	hlediska	jeho	klimatické	funkce	a	dalších	funkcí.	Proto	dochází	ke	
zhoršování	stavu	ovzduší,	zvyšování	inetnzity	hluku,	zhoršování	stavu	podzeních	vod	(sucho	kvůli	odvodu	vody	ze	staveb	do	kanálů)	-	dejte	
zeleni	zelenou;	Lituji	seniory,	kteří	z	místa	mého	bydliště	chodí	min	490	m,	pokud	chtějí	třídit	kovové	obaly,	s	tím	by	se	mělo	něco	udělat.	Ad	8)	
Doporučuji	rozšíření	Fóra	v	P5	(obecně	prostoru	pro	opozici);	Obecně,	jako	dlouhodobě	žijícího	rezident	jsem	zklamán	z	péče	o	nás.	Investujte	
do	lidí,	ne	do	zdí.

Řešte	prosím,	kritickou	situaci	(feťáci.	Bezdomovci	a	jejich	stále	štěkající	psi)	v	prostoru	Anděl	a	v	přilehlých	ulicích,	které	obléhají	a	používají	
jako	místo	pro	vykonávání	potřeb.	Policejní	hlídka	24hodin	je	nutná.

Parkování	(modré	zóny)	jsou	na	prd.	Nemůžem	parkovat.	Ani	návštěva.	Byl	by	fajn	nějaký	kulturní	dům	podobně	jako	Praha	4

S	životní	úrovní	na	Praze	5	jsem	byla	v	minulosti	mnohem	více	spokojena.	Žiji	zde	celý	život	a	považovala	jsem	Prahu	5	za	klidnou	a	příjemnou	
čtvrť	pro	dlouhodobé	bydlení.	Za	nejvíce	odstrašující	považuji	ničení	nádherných	domů	ze	začátku	20.	století	a	místo	nich	stavění	moderních	
budov.	Mně	osobně	nejvíce	znepříjemnil	život	developerský	projekt	Rezidence	Erbenova,	jelikož	zničil	jedinečnou	oblast	životního	prostředí	a	
nadále	ničí.	V	době	koronavirové	krize	lidé	museli	koukat	z	domova	na	kácení	a	zničení	jim	milého	prostředí.	Hluk	ze	stavby	je	neustálý	i	o	
víkendu!!!!	Nemluvě	o	prachu	a	pouštění	vody	z	přírodních	pramenů	do	kanálu	a	i	případů	úniku	vody	přes	silniční	komunikaci.	Bydlení	v	
takovýchto	luxusních	domech	si	mohou	dovolit	jen	velmi	zámožní	lidé,	k	nimž	nepatřím.	Dále	je	zde	nedostatek	ZŠ	a	uzavření	ZŠ	Plzeňská	
považuji	za	obrovskou	chybu,	ke	zlepšení	situace	by	velmi	pomohlo	vypovědění	smlouvy	se	soukromou	školou	a	nedostatek	ZŠ	by	se	rozhodně	
neměl	řešit	stavbou	nové	ZŠ.
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Dobrý	den,	v	parku	Klamovka	se	shlukují	narkomani	a	zůstávají	zde	po	nich	stříkačky.	Hřiště	Okrouhlík	je	PAST	na	děti	-	nad	fotbalovým	hřištěm	
chybí	síť	a	každý	vykopnutý	balón	ohrožuje	návštěvníky	Okrouhlíku.

Chybí	dopravní	spoijení	z	Radlic	do	ZŠ	Tyršova.	Hezký	den	:)

Přál	bych	si,	aby	modré	zóny	ve	svátky	a	dny	volna	byly	zdarma,	a	aby	tak	rodina	na	vánoce	a	velikonost	atp.	mohla	v	klidu	přijet	a	zdarma	
parkovat.

Prosím	o	doplnění	odpadkových	košů,	je	jich	velký	nedostatek	a	zbytečně	jsou	odpadky	na	zemi.	Také	o	možnosti	volného	parkování	v	ulicích,	
kde	je	jen	pár	vilek,	protože	musí	nemalé	peníze	platit	i	návštěvy,	které	přijedou	do	rodin	a	jsou	třeba	z	jiných	měst.	Tímto	zabraňujete	
setkávání	rodin	a	přátel.	Další	a	velký	problém	je	prostor	na	Andělu.	Prosím,	abyste	zde	zajistili	čistotu,	bezpečnost	a	zamezení	povalujících	se	
lidí,	kdy	často	jde	o	strach	projít	a	stud,	že	na	tak	frekventovaném	a	zajímavém	místě	je	toto	dovoleno	a	tolerováno.

Naprosto	zoufalá	situace	ZŠ	v	okolí	Sídliště	Podbělohorská.	Jediná	spádová	ZŠ,	která	má	navíc	jen	první	stupeň!	Máme	budoucího	prvňáčka	a	jak	
a	kam	ho	dostat	opravdu	nevíme.	Situace	se	zhoršuje	s	množstvím	nových	developerských	projektů	v	okolí.

Dobrý	den,	bydlím	na	Praze	5	sice	pouze	4	roky,	ale	se	svým	tatínkem	jsem	zde	trávila	čas	odmala.	Proto	mám	k	této	části	(Malvazinky)	velký	
vztah	a	za	mě	by	se	měla	udržovat	"stará"	zástavba	a	ne	neustále	"ilegální"	bourání	a	nové	stavby	(myslím	ty	přemrštěné	a	šílené).	Bohužel	
malý	prostor	pro	připomínky.

Nádoby	na	tříděný	odpad	jsou	přeplněné.	V	naší	lokalitě	jsou	často	pohozeny	infekční	stříkačky	i	v	blízkosti	škol	a	školek

Zřízením	modrých	zón	ubyl	počet	parkovacích	míst	pro	občany.

Pro	rezidenty	Prahy	by	měla	existovat	parkovací	karta	alespoň	na	pár	hodin	pro	celou	Prahu!	Málokdo	bydlí,	pracuje	a	má	doktora	a	úřady	a	
přátele	v	jednom	obvodě!	Bydlím	v	Praze	od	narození	a	musím	platit	za	parkování	ve	svém	rodném	městě?	To	je	špatně!

Ráda	bych	touto	formou	pochválila	zpětně	chod	a	přístup	MŠ	Podbělohorská	s	pí.ř.	Trčkovou	(i	po	letech	stálý	posun	a	obdivuhodný	přístup	jak	k	
dětem,	tak	i	k	rodičům)

Rozvoj	5.obvodu	nepatří	z	hlediska	občana	žel	k	nejrychlejším.

Omezit	nesmyslné	developerské	projekty.	Nemáme	na	ně	připravenou	návaznou	infrastrukturu	(školy,	silnice).	Všechny	projekty	zahustí	už	tak	
přetíženou	dopravu	a	školy,	v	okolí	ubývá	zeleně	na	úkor	betonu.	Kvalita	bydlení	se	snižuje.

1.	přecpané	kontejnery	na	tříděný	odpad,	2.	Chybějící	kontejner	na	kov	(Drtinova),	3.	Absence	městské	policie.	Neivděla	jsem	více	jak	rok	v	ulici	
Holečkova	a	okolí,	4.	Likvidace	parku	Erbernova	ve	prospěch	soukromého	bydlení.

Oceňuji	veřejné	bruslení	na	Nám.	14.	říjne	.	Škoda	jen,	že	je	tam	plocha	malá.	Doufám,	že	bude	možno	bruslit	na	tomto	místě	zdarma	i	letos.	
Děkuji.

Opravte	prosím	skatepark,	méně	aut	a	více	cyklostezek.	Díky.

V	Praze	5	se	mi	nelíbí:	1.	jak	se	hospodaří	s	veřejným	prostorem	(zastavění	každého	sebemenšího	volného	místa	nebo	kousku	zeleně,	
zahušťování	už	zastavěných	ploch,	vše	bez	koncepce,	bez	ohledu	na	urbanistická	hlediska	a	kvalitu	bydlení),	2.	malá	pozornost	se	věnuje	péči	o	
zeleň	a	o	historické	objekty,	3.	akce	typu	Zažij	město	jinak	(nemusí	vyhovovat	všem,	ulice	tu	nejsou	proto,	aby	se	v	nich	obyvatelé	bavili,	k	tomu	
mají	sloužit	jiné	prostory),	4.	vystavování	objektů	označovaných	jako	"umělecká	díla"	v	ulicích	a	na	veřejných	prostranstvích,	k	umění	mají	hodně	
daleko,	slouží	spíše	k	posměchu,	5.	trend	nazývat	nové	budovy	a	projekty	pouze	anglickými	názvy,	proč	se	za	češtinu	stydíme?

Finance	pro	MŠ	pro	běžný	chod,	aby	rodiče	nemuseli	do	MŠ	nosit	toaletní	papír	a	platit	za	pořízení	hraček.	Víc	zeleně	okolo	silnic,	nejen	kácet,	
ale	i	sázet	nové	stromy,	keře,	květiny.	Prosadit	pruhy	pro	MHD	busy,	aby	cestující	nečekali	v	zácpách,	čistit	chodníky	od	padajícího	listí,	aby	
chodci	neklouzali.

Zeleň	kolem	silnic	pro	čistější	ovzduší	a	méně	hluku	v	ulicích,	za	každý	poražený	strom	prosíme	3	nové.	Aktuálně	to	není	ani	1:1.	Na	Václavce	se	
ráno	nedá	dýchat	díky	výfukům	z	aut	jedoucích	od	Waltrovky	směrem	na	Anděl	+	bus	137	potřebuje	posílit.	Na	Malvazinky	raději	zeleň	v	
květináči	než	instalace.	Parkování	u	SANOPu	je	nedostatečné	pro	návštěvníky	nemocnice.

Prosím	zvyšte	výdaje	na	provoz	MŠ,	aby	rodiče	nemuseli	přispívat	na	hygienické	prostředky,	papíry,	hračky,...	vedle	školkovného.	Úplatu	za	
vzdělání	chápu,	ale	nosit	toaletní	papír	do	MŠ	se	nám	zdá	jako	ponižující	požadavek.

Muj	podmet	je	stav	silnice	a	chodniku	v	ulici	U	Pernikarky,	ktery	je	katastrofalni.	Kocarkem	se	neda	po	chodniku	temer	jezdit.	Dale	bych	chtela	
pozadat	o	zvyseni	ochranne	site	na	hristi	U	Okrouhliku	z	duvodu	casteho	prekopani	ochranne	site	a	ohrozovani	malych	deti,	ktere	si	hraji	na	
prolezackach	nebo	na	pisku.	Myslim,	ze	je	pouze	otazka	casu	nez	balon	trefi	nejake	dite	nebo	spadne	do	kocarku.
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parkování	u	škol	obecně,	více	kontrol	policie	ve	večerních	hodinách	na	Barrandově

značný	a	opakovaný	nepořádek	kolem	kontejnerů	na	tříděný	odpad	na	křižovatce	Zborovská	x	Pavla	Švandy	ze	Semčic,	opakovaný	výskyt	psích	
výkalů	u	parku	Portheimka	a	parku	u	Jazz	docku	s	dětmi	nemožné	využít	v	klidu	tyto	parky,	vždy	nám	to	zkazí	den	a	nálady(čisté	parky	zvyšují	
kvalitu	života),	ulice	V	Botanice	u	pošty	nebezpečné	křižovatky-odbočování	aut	do	prava	na	zelenou

uvítal	bych	zpřístupnění	zadní	části	Dětského	ostrova	(teď	je	uzavřena,	mohla	by	tam	být	třeba	zeď	na	trénink	tenisu,	lakrosu	atd.),	více	stromů	
v	ulicích,	cyklostezky,	omezení	tranzitní	dopravy

řešení	parkování-jako	rezident	na	Smíchově	musím	často	objíždět	několikrát	ulice,	abych	zaparkovala.	a	vidím	cizí	značky	na	rezidentských	
parkování	a	nejsem	přesvědčena	že	platí	parkovné!

Prosím	o	zajištění	větší	bezpečnosti	v	okolí	Smíchovského	nádraží.	Člověk	se	musí	bát,	žádná	policie	jen	pochybná	individua.

Anděl	a	Smíchovské	nádraží	hodně	narkomanů	a	bezdomovců,	člověk	se	musí	bát,	chtělo	by	to	víc	policie	na	místě	a	odhánět	takové	lidi.

Policie	MČ	Praha	5	od	srpna	neodpovídá	na	zaslaný	životopis

Policie	Prahy	5	od	srpna	neodpovídá	na	zaslaný	životopis

Nemůže	za	to	MČ	Praha	5,	ale	nejvíce	mě	trápí	všudypřítomné	psí	exkrementy.	Majitelé	psů,	kteří	po	nich	neuklízí,	by	měli	dostávat	vysoké	
pokuty,	aby	byly	prostředky	na	úklid	po	nich.	Jinak	je	čistota	dobrá.

Úroveň	škol	MŠ	i	ZŠ	v	mém	dosahu	bydliště	je	tristní!	Bohužel.

vyhnat	feťáky	a	bezdomovce	z	parku	Mrázovka,	více	bezpečnosti	v	ulicích	pro	děti.	Častější	úklid	okolo	popelnic	a	opuštěných	míst.

Nutnost	řešit	narkomany	v	parcích.	Nutnost	řešit	bezdomovce	-	napadl	nás	pes	jednoho	z	nich	a	to	opakovaně

Dobrý	den,	cením	si	vaší	práce,	i	když	nejsem	v	řadě	oblastí	spokojena,	vidím	v	poslední	době	velké	zlepšení.	Těším	se	na	nový	prostor	stavěný	
v	prostoru	nádraží.	Těším	se	na	zeleň	a	hřiště.	Děkuji

nedostatek	ZŠ	i	MŠ	a	rozhodně	kvalita	ZŠ

díky	za	linku	153

Prosíme	o:	opravu	silnic/ulic	U	Mrázovky,	Fráni	Šrámka,	Na	Věnečku,	Jedná	se	o	silnice	ve	velmi	špatném	stavu	(výmoly,	záplaty,	propadlé	
kanály	apod.).	Děkuji

Sice	píše	paní	starostka,	že	za	větší	část	zeleně	odpovídá	"velká	Praha"	a	není	mi	proto	jasné,	zda	za	čištění	ulic	a	zeleně	píši	správně,	ALE	
každopádně	jsem	psala	panu	starostovi,	že	nikdy	není	v	ulici	"Nad	Husovými	sady"	odstraněn	keř	bezinek	nejméně	2	m	na	konci	ulice,	který	je	
odstraněn	vždy	až	po	stížnosti	bývalému	starostům	Prahy	5.	Keř	je	už	vyšší	než	plot	zahrádky.	Při	čištění	ulic	NIKDY	není	odstraněn.	Děkuju	za	
eventuální	postoupení	na	správné	místo.

Přála	bych	si	více	akcí	pro	rodiny	s	malými	dětmi,	pomohl	by	mi	bezbariérový	vstup	na	radnici	P5,	chybí	mi	ostrůvek	na	zast.	Tramvaje	Na	Knížecí	
-	s	kočárkem	se	zde	nastupuje	i	vystupuje	velmi	obtížné,	moc	bych	ocenila,	kdyby	se	podařilona	dětská	hřiště	zajistit	WC,	nelogická	dopravní	
obslužnost	mezi	ulicemi	Nádražní	a	Radlická	-	kvůli	ketré	se	musí	jet	na	Anděl	a	poté	zpět	kolem	Ženských	domovů	až	na	Radlickou,	potěšilo	by	
mě	vyřešení	veřejného	prostoru	před	Albertem	na	Malvazinkách,	prostor	by	se	dal	využít	např.na	farmářské	trhy
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Nastavení	dotazníku

Otázek	na	stránku Všechny

Povolit	odeslat	vícekrát?

Povolit	návrat	k	předchozím	otázkám?

Zobrazovat	čísla	otázek?

Náhodné	pořadí	otázek?

Zobrazit	ukazatel	postupu?

Oznámení	o	vyplnění	dotazníku	na	e-mail?

Ochrana	heslem?

IP	omezení?



Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5Pojďte 	s	námi	vylepšovat	Prahu	5

3838

Příloha:	dotazník

Pojďte	s	námi	vylepšovat	Prahu	5
Vá žení	 s po luobč a né ,V á žení	 s po luobč a né ,

k 	budouc ím u	 roz vo ji	 na š í	m ě s ts ké 	 č á s t i	 p ř is tupu jem e 	 z odpovědně , 	 a 	 p ro to 	př ip ra vu jem e 	S t ra teg ii	 roz vo je 	m ě s ts ké 	 č á s t ik 	 budouc ím u	 roz vo ji	 na š í	m ě s ts ké 	 č á s t i	 p ř is tupu jem e 	 z odpovědně , 	 a 	 p ro to 	př ip ra vu jem e 	S t ra teg ii	 roz vo je 	m ě s ts ké 	 č á s t i
P ra ha 	5 	2 0 3 0 + , 	 neboť 	 c hc em e 	 re a l iz ova t 	 roz vo j	 konc epční	 a 	 p rom yš lený . 	Obra c ím e 	 s e 	na 	 vá s 	p ro to 	 s 	 ž á dos t í	 o 	 vyp lněníP ra ha 	5 	2 0 3 0 + , 	 neboť 	 c hc em e 	 re a l iz ova t 	 roz vo j	 konc epční	 a 	 p rom yš lený . 	Obra c ím e 	 s e 	na 	 vá s 	p ro to 	 s 	 ž á dos t í	 o 	 vyp lnění

dota zníku , 	 je hož 	 s ouč á s t í	 js ou 	o tá z ky 	na 	ob la s t i	 be zpros t ředně 	 s ouvis e jíc í	 s 	 kva l itou 	 ž ivota 	 v 	P ra z e 	5 . 	 J e 	 p ro 	ná sdota zníku , 	 je hož 	 s ouč á s t í	 js ou 	o tá z ky 	na 	ob la s t i	 be zpros t ředně 	 s ouvis e jíc í	 s 	 kva l itou 	 ž ivota 	 v 	P ra z e 	5 . 	 J e 	 p ro 	ná s
důle ž ité 	 vědě t , 	 ja k 	 s e 	 vám 	 tu 	 ž ije 	 a 	 c o 	bys te 	 c htě l i	 z le pš it 	 a 	 na 	 va š ic h 	odpověd íc h 	nám 	ve lm i	 z á le ž í.dů le ž ité 	 vědě t , 	 ja k 	 s e 	 vám 	 tu 	 ž ije 	 a 	 c o 	bys te 	 c htě l i	 z le pš it 	 a 	 na 	 va š ic h 	odpověd íc h 	nám 	ve lm i	 z á le ž í.

Dota zník 	m ohou	vyp ln it 	 obč a né 	 s 	 t rva lým 	byd l iš těm 	 ( re z ident i) 	 i	 obč a né 	be z 	 t rva lého 	byd l iš tě , 	 te dy 	 i	 obyva te lé , 	 k te ř í	 vDota zník 	m ohou	vyp ln it 	 obč a né 	 s 	 t rva lým 	byd l iš těm 	 ( re z ident i) 	 i	 obč a né 	be z 	 t rva lého 	byd l iš tě , 	 te dy 	 i	 obyva te lé , 	 k te ř í	 v
P ra z e 	5 	d louhodobě 	 ž ijí. 	 V ě ková 	hra nic e 	 ta ké 	není	 om ezena , 	 rozhodujíc í	 je 	 rozum ová 	 vyz rá los t 	 re s pondentaP ra z e 	5 	d louhodobě 	 ž ijí. 	 V ě ková 	hra nic e 	 ta ké 	není	 om ezena , 	 rozhodujíc í	 je 	 rozum ová 	 vyz rá los t 	 re s pondenta

P ředem 	Vám 	vš em 	děku jem e 	 z a 	 s po luprá c i.P ředem 	Vám 	vš em 	děku jem e 	 z a 	 s po luprá c i.

za	Řídící	skupinu	Strategie

Renáta	Zajíčková,	starostka	Prahy	5

1.	Ve	které	lokalitě	městské	části	bydlíte?
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

Barrandov

Hlubočepy

Jinonice

Košíře

Malá	Strana

Motol

Radlice

Smíchov
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2.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	se	současným	stavem	Prahy	5	v	následujících	oblastech?
Nápověda	k	otázce:	U	každé	oblasti	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost	hodnocení.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

dostupnost	a	kvalita	mateřských	škol

dostupnost	a	kvalita	základních	škol

nabídka	sportovních	aktivit

nabídka	kulturních	a	společenských	aktivit

dostupnost	a	kvalita	sociálních	služeb

dostupnost	odpočinkových	a	volnočasových	ploch

úroveň	bezpečnosti

dostupnost	městské	hromadné	dopravy

dostatek	parkovacích	míst

stav	komunikací	(chodníky,	schodiště,	...)

3.	Uveďte,	zda	je	pro	vás	kvalita	vybavenosti	Prahy	5	vyhovující	v	následujících	oblastech:
Nápověda	k	otázce:	U	každé	oblasti	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost	hodnocení.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

mateřské	školky

základní	školy

sociální	služby

veřejné	prostranství

infrastruktura	pro	cyklisty

dětská	hřiště

sportoviště
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4.	Pokud	se	vás	týká	(či	týkal)	výběr	mateřské	školy	zřizované	MČ	Praha	5,	uveďte,	zda	jsou	pro	vás
při	rozhodování	důležitá	následující	kritéria:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost,	pokud	se	vás	otázka	netýká,	prosím	nevyplňujte.

rozhodně	ano spíše	ano spíše	ne rozhodně	ne nevím

vzdálenost	od	Vašeho	bydliště

vzdálenost	od	místa	Vašeho	zaměstnání

kvalita	a	zaměření	školního	vzdělávacího	programu

dobré	reference	o	úrovni	školky	(atmosféra,	pedagogický	sbor	…)

věkové	složení	dětí	ve	třídách

vybavenost	a	zázemí	školky

5a.	Navštěvují	vaše	děti	základní	školu	v	Praze	5?
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď	(jestliže	školu	nenavštěvují,	napište	důvod)

ANO,	veřejnou	ZŠ

ANO,	soukromou	ZŠ

NE	(moje	děti	navštěvují	školu	mimo	území	MČ	Praha	5)

Otázka	se	mě	netýká	(nemám	děti	ve	školním	věku)

5b.	Pokud	vaše	děti	nenavštěvují	základní	školu	zřízenou	MČ	Praha	5,	prosíme,	uveďte	důvody,	které
vás	vedly	k	výběru	soukromé	školy	nebo	školy	mimo	MČ	Praha	5:

zaměření	školy

prestiž	školy

rodinné	důvody

dopravní	výhodnost

životní	prostředí

nabídka	volnočasových	aktivit

jiné,	prosím,	uveďte
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6.	Uveďte,	zda	pro	vás	jsou/byla,	při	rozhodování	o	výběru	základní	školy,	důležitá	následující
kritéria:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost,	pokud	se	vás	otázka	netýká,	prosím	nevyplňujte.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

vzdálenost	od	Vašeho	bydliště

vzdálenost	od	místa	Vašeho	zaměstnání

kvalita	a	zaměření	školního	vzdělávacího	programu

dobré	reference	o	úrovni	školy	(atmosféra,	pedagogický	sbor	…)

vybavenost	a	zázemí	školy

7.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	s	úrovní	životního	prostředí	Prahy	5	z	pohledu	následujících	kritérií:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

kvalita	ovzduší

intenzita	hluku

údržba	zeleně

čistota	veřejného	prostranství	(ulice,	parky,	fasády	apod.)

úklid	veřejného	prostoru

dostupnost	nádob	na	tříděný	odpad

8.	Uveďte,	zda	jste	spokojen/a	s	fungováním	radnice	z	pohledu	následujících	kritérií:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

rozsah	úředních	hodin

informovanost	o	chodu	úřadu

profesionalita	a	vstřícnost	úředníků

informační	a	navigační	systém	v	budovách	radnice

kvalita	webových	stránek

kvalita	časopisu	Pětka

kvalita	sociálních	sítí
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9.	Uveďte,	zda	při	získávání	aktuálních	informací	z	radnice	využíváte	následující	komunikační	kanály:
Nápověda	k	otázce:	U	každého	kritéria	prosím	vyberte	z	nabídky	jednu	možnost.

rozhodně	ANO spíše	ANO spíše	NE rozhodně	NE nevím

časopis	Pětka

webové	stránky	(www.praha5.cz)

Facebook	Prahy	5

YouTube	Prahy	5

aplikace	"Praha	5	v	mobilu"

Instagram	Prahy	5

Twitter	Prahy	5

radniční	výlepové	plochy	(vývěskové	tabule)

10.	Jak	jste	spokojen/a	s	městskou	částí	Praha	5	jako	s	místem	pro	život?
Nápověda	k	otázce:	(1	=	zcela	nespokojen;	10	=	zcela	spokojen)

/ 10

11.	Označte,	jak	proměny	Prahy	5	v	posledních	deseti	letech	ovlivnily	kvalitu	vašeho	života.
Nápověda	k	otázce:	Prosím,	vyberte	jednu	z	následujících	možností.

určitě	vzrostla

spíše	vzrostla

se	nezměnila

spíše	poklesla

určitě	poklesla
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12.	Označte,	které	oblasti	považujete	pro	rozvoj	Prahy	5	za	nejdůležitější.	Vyberte	maximálně	tři
oblasti.
Nápověda	k	otázce:	Prosím,	vyberte	maximálně	3	z	následujících	možností.

bydlení

školství	(mateřské	školy	a	základní	školy)

prostor	pro	volnočasové	aktivity	(parky,	hřiště...)

kultura

sport

cestovní	ruch

životní	prostředí

sociální	služby

bezpečnost

dopravní	infrastruktura	(parkování	a	infrastruktura	pro	cyklistiku)

nákupní	služby	(obchodní	centra,	prodejny...)

N a 	 z á vě r 	 byc hom 	 vá s 	 rá d i	 pož á da l i	 o 	 odpověd i	 na 	 o tá z ky	 vz ta hu jíc í	 s e 	 k 	 vám 	 ja ko 	 re s pondentovi.	 Ty to 	 odpověd i	 námN a 	 z á vě r 	 byc hom 	 vá s 	 rá d i	 pož á da l i	 o 	 odpověd i	 na 	 o tá z ky	 vz ta hu jíc í	 s e 	 k 	 vám 	 ja ko 	 re s pondentovi.	 Ty to 	 odpověd i	 nám
pomohou	 lépe 	 a 	p ře s ně ji	 vyhodnot it 	 in f o rm a ce 	 z ís ka né 	dota zníkovým 	 š e t řením .pom ohou	 lépe 	 a 	p ře s ně ji	 vyhodnot it 	 in f o rm a ce 	 z ís ka né 	dota zníkovým 	 š e t řením .

13.	Můj	vztah	k	Praze	5	je:
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

mám	zde	trvalé	bydliště	(rezident)

dlouhodobě	zde	žiji

14.	V	Praze	5	žiji:
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

méně	jak	5	let

více	jak	5	let

více	jak	10	let

více	jak	20	let

15.	Uveďte,	zda	pro	svoje	bydlení	v	Praze	5	využíváte	developerské	projekty	realizované	po	roce
2010:
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

Ano

Ne
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16.	Jaké	je	vaše	nejvyšší	dosažené	vzdělání?
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

bez	vzdělání

základní

střední	odborné	bez	maturity

střední	s	maturitou

vyšší	odborné

vysokoškolské

nepřeji	si	uvádět

17.	Jaký	je	váš	věk?
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

méně	než	18	let

19	až	29	let

30	až	39	let

40	až	59	let

60	a	více

nepřeji	si	uvádět

18.	Jsem:
Nápověda	k	otázce:	Vyberte	jednu	odpověď

muž

žena

nepřeji	si	uvádět

Děku jem e 	vám 	z a 	 vyp lnění	 dota zníku 	 a 	 z a 	 č a s , 	 k te rý 	 js te 	odpověd ím 	na 	o tá z ky 	 věnova l i.Děku jem e 	vám 	z a 	 vyp lnění	 dota zníku 	 a 	 z a 	 č a s , 	 k te rý 	 js te 	odpověd ím 	na 	o tá z ky 	 věnova l i.

P ros ím ,	 pokud 	 m á te 	 ně ja ké 	 da lš í	 poznám ky	 č i	 p řá n í	 s ouvis e jíc í	 s 	 t ím to 	 dota zníkem ,	 na p iš te 	 je 	 do 	 ná s ledu jíc íc h 	 řá dekP ros ím ,	 pokud 	 m á te 	 ně ja ké 	 da lš í	 poznám ky	 č i	 p řá n í	 s ouvis e jíc í	 s 	 t ím to 	 dota zníkem ,	 na p iš te 	 je 	 do 	 ná s ledu jíc íc h 	 řá dek
ja ko 	 vz ka z 	 ra dnic i. 	 Za 	 va š e 	podně ty 	předem 	děku jem e .ja ko 	 vz ka z 	 ra dnic i. 	 Za 	 va š e 	podně ty 	předem 	děku jem e .

Prostor	pro	další	komentáře:


